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Dr. Sükösd Tamás Sárbogárd város polgánnestere köszönti az ülésen megjelenteket, a
képviselö-testület soros nyílt ülését 9Ö° órakor megnyitja. Megállapítja, hogy a képviselö-
testület határozatképes, 9 képviselö tartózkodik az ülésteremben. Novák Kovács Zsolt igazoltan
van távol.
Javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőkre Tóth Béla és Erős Ferenc személyében, akik
jelezték, hogy vállalj:ák a feladatot. Szavazásra teszi fel Tóth Bélajegyzökönyv hitelesítönek
történő megválasztását. A képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
91/2025. (V. 9.) határozata

ajegyzőkönyv-hitelesítö személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2025. május 9-i
soros nyílt ülésjegyzőkönyv hitelesítöjének Tóth Bélát megválasztotta.

Szavazásra teszi fel Erös Ferenc jegyzőkönyv hitelesítönek történö megválasztását. A
képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
92/2025. (V. 9. ) határozata

ajegyzőkönyv-hitelesítö személyének megválasztásáról



Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a 2025. május 9-i
soros nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítöjének Erös Ferencet
megválasztotta.

Dr. Sükösd Tamás: javasolja, hogy a Képviselö-testület vegye fel napirendjére a 19/1 Ösztönzö
támogatás nyújtása c. elöterjesztést. Továbbá javasolja, hogy a napirend sorrendje úgy
változzon, hogy a 6. napirendi pont után következzen a 10., 8., 7., 9. Szavazásra teszi fel a
módosított napirend elfogadását.

A képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
93/2025. (V. 9. ) határozata

a nyílt ülés napirendjének elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkonnányzat Képviselő-testülete a nyílt ülés
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

N a i r en d:

1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekröl, intézkedésekröl.
Beszámoló az átmházott hatáskörök gyakorlásáról

2. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Előadók: a végrehajtásáért felelősök

3. Beszámoló Sárbogárd város 2024. évi közbiztonsági helyzetéröl, a közbiztonság
érdekében tett intézkedésekről

Előadó: polgármester
városi rendörkapitány

4. Beszámoló a helyi menetrend szerinti autóbusz-közlekedési közszolgáltatási
tevékenységről
Előadó: polgármester

Régió 2007 Ktít . ügyvezetöje

5. A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde 2024. évi nevelési évröl szóló beszámolója
Előadó: polgármester

íntézményvezetö

6. Tájékoztató az önkormányzat gyennekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak
ellátásáról, a gyermekvédelem helyzetéröl

Elöadó: hatósági osztályvezetö
SESZI Családsegítö és Gyermekjóléti Szolgálat szakmai vezetője

10. Beszámoló Sárbogárd Város Önkormányzat 2024. évi költségvetésének végrehajtásáról,
a zárszámadási rendelet elfogadása
Előadó: polgánnester

8. Sárbogárd Város Önkormányzat 2024. évi maradványának elszámolása
Elöadó: polgármester

7. Az önkormányzat 2025. évi költségvetéséről szóló 3/2025. (11. 27. ) önkormányzati
rendelet módosítása



Elöadó: címzetes föjegyző

9. Jelentés belsö kontrollrendszerről szóló nyilatkozattal kapcsolatban
Elöadó: polgármester

11 Sárbogárd Város Településszerkezeti Tervéröl szóló 5/2017. (I. 20. ) számú határozat
módosítása

Elöadó: polgármester

12. Sárbogárd Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 1/2017. ( 11. 2. ) önkormányzati
rendelet módosítása

Elöadó: címzetes főjegyzö

13.A menetrend szerinti helyi autóbusz-közlekedés díjáról szóló önkormányzati rendelet
elfogadása

Elöadó: címzetes főjegyzö

H.Jelentés a belsö ellenőrzés 2024. évi tevékenységéről, az ellenörzési megállapításokról
Elöadó: polgármester

15. Gyepmesteri feladatok ellátására beérkezett pályázatok elbírálása
Elöadó: polgánnester

lő.Tájékoztató a kömyezet állapotáról és a város kömyezetvédelmi helyzetéröl
Elöadó: polgármester

17.A Sárbogárd - Hantos - Nagylók Szociális és Gyermekjóléti Társulás Társulási
Megállapodásának módosítása

Előadó: polgármester

18.A 2025. évi nyári táborozások, kirándulások pályázatra beérkezett alapítványi
pályázatok elbírálása

Elöadó: polgármester

19.Bejelentések
19/1. Ösztönzö támogatás nyújtása

Elöadó: polgármester

A képviselő-testület rátér a napirendi pontok tárgyalására.

1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekröl, intézkedésekről.
Beszámoló az átmházott hatáskörök gyakoriásáról.

Dr. Sükösd Tamás: A két ülés közötti fontosabb események, intézkedések a következök voltak.
Április 12-én az Antal János karate emlékversenyt nyitottam meg. Ugyanezen a napon szomorü

kötelezettségemnek eleget téve Kapoli Zoltán alezredes urat, a Polgárőrség elnökét
kísértíik utolsó útjára.

Április 13-án egyjótékonysági labdarúgó toma volt, nagyon szép összeg gyűlt össze egy beteg
kisgyermekjavára, hajól emlékszem közel 3 millió forint.

Április 14-éna következö, remélem, sikeres pályázatunknak - az úgynevezett TOP-3. 1.3-nak,
ami egyfajta humán fejlesztéssel összefíiggö pályázat - volt az elsö egyeztetése.



Április 16-án a Versenyképesjárásokjárási dpntöbizottsága ülésezett. Illetve ezen a napon volt

szerencsém a Sárszentmiklósi Általános Iskolában a 8. osztályos diákoknak
pályaorientációs órát tartani akár a jogi jellegű dolgok, akár a közszolgálat
vonatkozásában. Ugyanezen a napon a Fejér Megyei Labdarúgó Szövetség elnökségi
ülésén is részt vettem. Sárbogárdot érintö pozitív döntéseket is tudtunk hozni.

Április 23-án a MÁV csoport különböző tagjaival egyeztettünk az állomás kömyéki méltatlan
állapotok vonatkozásában. Most láttuk rajtuk azt a fajta elszánást, hogy próbáljuk
végÍg gondolni, hogy bármelyik költségvetésbe mit lehet beletenni és milyen módon
lehet ezt a problémát megoldani. Talán valamilyen folyamat elindult.

Április 24-én az ALBENSIS Kft. - amely a Megyei Közgyűlés cége és a pályázatainkat is
"gardírozza" - bizottsági ülésén vettem részt.

Április 25-én arendörkapitányságon volt egyjárási egyeztető fórum, aminek a központi témája
a drog volt, de számos egyéb dologról is beszéltünk.

Április 26-án a Polgárörség tartott közgyűlést, Szakács Benöt választották meg elnöknek, innen
ís szeretnék neki gratulálni.

Április 28-án megtartottuk a szokásos orvosi egyeztetéseket, sajnos meglehetosen kis számú
résztvevövel, tekintettel arra, hogy kevés orvosuiik van. Attekintettük a
szabadságolási ütemeket, továbbképzési idöpontokat. Talán az asszisztensekre
kiterjedöen is meg tudtunk állapodni egész nyárra.

Április 29-én a Tánc világnapja alkalmából a Tehetség Művészeti Iskola gálája került
megrendezésre, rendkívül színvonalas rendezvény volt

Április 30-án részt vettem Székesfehérvár Megyei Jogú Város Dísztermében a Rendorség napja
alkalmából megtartott ünnepi állománygyűlésén, ahol Kertészné Varga Piroskának
adtuk át az "Év'rendöre" kitüntetést. Erröl az áprilisi zárt testületi ülésen döntöttünk.
Ugyanezen a napon ülésezett a Helyi Választási Bizottság. A bizottság kitűzte a 8-
as'egyéni választókerületben (Pusztaegres, Sárhatvan, Nagyhörcsök) az idöközi
választást Vájer Tamás lemondása miatt. Július 27-én lesz a választás.

Május 1-jén a gimnáziumi ballagáson vettem részt.
Május 5-én a TOP-3. 3 pályázat vonatkozásában tartottunk egy szakmai egyeztetést.
Május 6-án megvolt az első, egyelöre még asztal mellett megtartott egyeztetése a Sárbogárdi

Napoknak. Jövőhét kedden lesz, amikor az önkonnányzaton kívül kilenc különbözö
szervezet veszt részt a bejáráson.

Május 7-én Sárbogárd-Hantos-Nagylók Szociális és Gyermekjóléti Társulás Társulási
Tanácsülést tartott, ahol többek között a zárszámadásról is döntöttünk.

Május 8-án megtörtént a munkaterület átadása a ONE cégcsoportnak. Sárbogárd egyfajta
intemetes középkoriságban szenvedett, eddig nem volt nagyobb fejlesztés. Most a T
elkezdte a fejlesztést, a kábelt is rakják le a földbe, illetve megkezdik a kábelek
feszítését az oszlopokon. A ONE cégcsoport több mindent magában foglal, mert
amikor a DIGI fölvásárolta az Invitelt, már az is szorosan érintett mindenkit. Elég
sokan voltak DIGI-sek, ha másnem műholddal. Az Invitel pedig az elsö intemet
szolgáltató volt helyben, annak is meglehetősen sok előfizetöje van és most a ONE
cégcsoport is megkezdi az optikai kábelek elhelyezését. Egy oszlopon három
különbözö rendszer lehet fönn. A Tarr Kft-nek van fent kettö plusz, ezért most
megkezdödött az újragondolás. Az egészen biztos, hogy több oszlopot nem lehet a
városban elhelyezni. Megkérdeztem azt is, ami a lakosságot leginkább fogja érinteni,
hogy mikor fogjuk azt észrevenni, hogyjobb lett a net. A T (Magyar Telekom), és a
ONÉ cégcsoport is azt mondta, hogy ök ezt nagyjából az öszre gondolják. Azt
gondolom, hogy ez viszonylag fontos fejlesztés, ami mellett nem mehetünk el.
Mindenkitöl türelmet kémek a szolgáltatók. A villanyoszlopok, amelyek piros x-szel
vannak jelölve, azokat ki fogják cserélni. Ennek egy része korszerűségi
felülvizsgálat, egy része pedig az, hogy egyszerűen nem bírja el ezt a fejlesztést.



2. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Elöadók: a végrehajtásért felelösök

Dr. Sükösd Tamás: az előadók az írásos anyaghoz kívánnak-e szóbeli kiegészítést fűzni?

Az elöadók nem tettek szóbeli kiegészítést.

Dr. Sükösd Tamás: a napirendi pontot az Ügyrendi és Jogi Bizottság tárgyalta. A bizottság
elnökét kérdezem milyen módon foglaltak állást?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJBjavaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitja a napirend fölötti vitát. A képviselöket kérdezi, hogy van-e
kérdésük, észrevételük a napirendi ponttal kapcsolatban?

A képviselö-testület tagjai a napirendi ponthoz nem szóltak hozzá.
Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a polgármesterjelentésének elfogadását.

A képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a polgármester jelentését elfogadta és az
alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
94/2025. (V.9. ) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a "Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet
megtárgyalta és a polgármesterjelentésében foglaltakat elfogadta.

Dr. Sükösd Tamás: szavazásra teszi fel a műszaki osztályvezetöjelentésének elfogadását.

Aképviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal aműszaki osztályvezetőjelentését elfogadta
és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
95/2025.(V.9.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormáiiyzat Képviselö-testülete a "Jelentés a lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet megtárgyalta és
a müszaki osztályvezetöjelentésében foglaltakat elfogadta.

3. Beszámoló Sárbogárd város 2024. évi közbiztonsági helyzetéröl, a közbiztonság
érdekében tett intézkedésekröl

Előadó: polgánnester

Dr. Sükösd Tamás: tisztelettel köszönti a teremben Sárbogárd város rendörkapitányát és Fejér
Vánnegye rendörfőkapitányát.
Szeretném megköszönni az együttműködést. Ez nem csak abból látszik, hogy a fórumokon
találkozunk, hanem látszik azokból a napi szintű operatív kérdésekböl is, amiket mindig meg
tudtunk oldani kellö kommunikációval és kellö rugalmassággal.
Számos egyéb településsel ellentétben nálunk alapvetöen nyugalom van. A lakosság szubjektív
biztonságérzete nem nagyon szenved csorbát. Nyilván vannak dolgok, amik ki tudják mozdítani



a komfortzónájából az embereket, de ebböl nincs sok, és ez nagyban köszönhető a
rendörségnek.
Szeretném köszönetemet kifejezni az állomány valamennyi tagjának.
Megnyitja a napirend fölötti vitát. Lehetöséget biztosít rendörkapitány úr részére szóbeli
kiegészítés megtételére.

Dr. Kovács Ferenc: igyekeztem részletesen bemutatni a tavalyi év közbiztonság érdekében tett
tevékenységünket, munkánkat, közbiztonsági adatokat, bár azt gondolom, hogy adatok nélkül
is a közbiztonsági helyzetet mindannyian érezzük a mindennapjaink során. Ezeket az
eredményeket számadatokkal alátámasztvakívántuk Önöknek bemutatni. Annak érdekében
hogy minél jobban megtapasztaljuk az Önök véleményét, illetve az álláspontját a helyi
közbiztonság vonatkozásában. Ennek érdekében az év elején körbejártuk a polgármestereket,
az oktatási intézményeket, a polgárörségek vezetőit. Egyfajta települési helyzetképet kívántunk
alkotni és ennek pozitív visszhangja volt. Merültek fel kérdések, kérések. Ezekre próbáltunk a
lehetö leggyorsabban reagálni. Az év során is ha bármilyen kérdés felmerült, észrevétel ha
történt, erre a legjobb tudásunk szerint a leggyorsabban próbálunk reagálni. Fontosnak tartom
kiemelni azt, hogy kiegyensúlyozott maradt a tavalyi évben Sárbogárdon a közbiztonsági
helyzet. Ennek érdekében igyekeztünk nagyon sok intézkedést bevezetni, jobbítani Sikerült
növelni a közterületi jelenlétet. A számokat nem szeretném megismételni, tartalmazza a
beszámoló. A reagálási idöt csökkentettük. Ahogy a beszámolóban szerepel az egész
illetékességi területre vonatkozik és nyilván Sárbogárdon ez még rövidebb, hiszen itt 24 órás
szolgálat működik. A büntetöeljárások nyomozási határidejét isjelentösen tudtuk csökkenteni.
Ha a számokat megnézzük, akkor kedvezöbb képet láthatunk, mint az össz. regisztrált
bűncselekmények vonatkozásában. Ezen belül a kiemelt bűncselekmények tekintetében, ahol
34%-os csökkenés volt. Tavaly 183 volt az összes regisztrált bűncselekmény, ermek a 21,7%-
át követték el közterületen. Ebben az arányszámban is csökkenés tapasztalható. Voltak vagyon
elleni bűncselekmények, volt lopás, három lakásbetörés, ezeket mindegyiket felderítettük.
Fontos az, hogy nem volt vagyon elleni eröszakos bűncselekmény, tehát nem volt önbíráskodás,
rablás, kifosztas, illetve zsarolás. Persze volt olyan bűncselekmény típus, ahol valamelyest
emelkedés volt tapasztalható: testi sértés, de itt is a könnyű testi sértés. Ezek jellemzöen
családon belüli veszekedések következménye volt. Ugyanígy a közlekedésbiztonsággal
kapcsolatban is egy kedvezöbb képet látunk. Ott ugyan nem csökkent, de nem is nőtt a szám.
Hat sérüléses baleset volt tavaly is és az azt megelözö évben is. Viszont ennek az összetétele
kedvezöen alakult, mert csökkent a súlyos sérüléses balesetek száma. Szeretném megköszönni
Önöknek az együttműködést, az év közbeni észrevételeket. Szeretném kiemelni a Polgárörség
munkáját. Bár már Bereczk Károlyné nem tagja a Sárbogárdi Polgárör Szervezetnek, de nagyon
sokat tett érte, amíg tagja volt. Ezt ezúton is köszönöm és köszönöm az egész szervezet
tevékenységét. Ha kérdés van állok rendelkezésükre. Köszönöm.

Szabó Vendel: Tisztelt Polgármester úr, Képviselő-testület! Köszönöm szépen a lehetöséget,
hogy itt lehetek és köszönöm az együttműködést, amit már kapitány úr is elmondott Azt a
vármegye tekintetében ki tudom jelenteni, hogy nyugalom, kiegyensúlyozott közbiztonság
jellemzi a Sárbogárdi rendörkapitányság munkáját, a sárbogárdi települést is. Azt tapasztalom,
azt látom, hogy a'Sárbogárdi Rendörkapitányság a saját feladatait - egy rendezvény kivételével,
az Ozora Fesztivál kivételével - önmaga nagyon jól tudja megoldani és tudja kezelni. Az a
fesztivál az egész fökapitányságnak ad kihívást és azt gondolom, hogy ezt isjól tudjuk kezelni.
Az idei évtöl ahogy azt kapitány úr is említette önkormányzatokat, polgármestereket, oktatási
intézményeket, poÍgárőröket kerestünk meg a Delta Program keretében. Sokkal markánsabb
intézkedéseket vezettünk be és erre lesz lehetőségünk a jogszabályok változása, szigorítása
miatt a közeljövőben is. Viszont ahhoz, hogy ezt monitorozni tudjuk, azt kérem az
önkormányzattól, Önöktől is természetesen, ha oktatási intézmenyt képviselnek akkor pedig
különösen, hogy ne vegyék zaklatásnak ha keresni fogjuk Önöket, mert szükség van a
véleményükre azzal kapcsolatban, hogy hogyan tudunk hatékonyabbak lenni, hogy meg tudjuk



védeni a településeinket, a fíatalokat, a gyermekeket. Várom a kérdéseket, igyekszem választ
adni. Köszönöm.

Ébl Zoltán: egy dicséretet szeretnék mondani. Én is úgy látom hogy az elmúlt 1-1, 5 évben
Sárbogárdon csökkent a csoportosulás, garázdaság stb. Komoly fejlődést tapasztaltam az elmúlt
időszakban. Gratulálok.

Dr. Kovács Ferenc: köszönjük szépen.

Seper László: Tisztelt Kaptiány úr, Fökapitany úr! Amiket itt elmondtak az valóban megallja a
helyét és köszönjük a munkájukat. Nyilván Önök is tudják, volt róla szó többször hogy a Tesco
területén továbbra is folyamatban vannak lopás bűncselekmények. A biztonsági ört érte már
testi sértés is. Akkor a rendőrség nagyobb erővel kint volt, ennek köszönhetöen ez visszaszorult.
Beszéltünk, konzultáltunk a biztonsági örrel és azt mondta, hogy újra egyre több a lopás
büncselekmény és ezek az agresszív tolvajok visszaszólogatnak stb. Szeretne nagyobb rendöri
jelenlétet ismét az ámház területén. Mi is azt gondoljuk, hogy a bűnözés valoban nem
számottevö Sárbogárdon, tehát a közbiztonság elégjó. Viszont ezeken a területeken kicsit még
ha lehetnejavítani azt megköszönnénk.

Dr. Kovács Ferenc: beszéltem a Tesco regionális biztonsági igazgatójával. Felvetettem, hogy
lehetne még plusz kamerákat felszerelni, plusz biztonsági ört alkalmazni. A problémákat mi is
észleltük. Benne van napi szinten ajárör útirányba ugyanígy a vasútállomásnál a benzinkútnál
is. Leparkolják a gépkocsit a parkolóban, kiszállnak, odamennek a biztonsági örhöz és
megkérdezik töle, hogy mi történt aznap. Az üzletsoron végig sétálnak. Ezt naponta tobbször
megteszik. Erröl kaptunk pozitív visszacsatolást. Amennyiben szükséges ezt még fokozni
fogfuk. Mégegyszer egyeztetni fogok a Tesco biztonsági igazgatójával, hogy ök is próbáljanak
többet tenni az ügy érdekében.

Seper László: abban egyetértek, hogy egy biztonsági ör kevés.

Dr. Kovács Ferenc: ugyanúgy benne lesz a napi feladatban maga a megelőzö tevékenység,
illetve ha tettenérés van, tehát lopás van akkor a lehetö leggyorsabban lefolytatjuk az eljárást,
ha a feltételek fennállnak akkor gyorsított bírósági eljárással fogjuk befejezni az ügyet.

Kapusi Péter: én is szeretném megköszönni a munkájukat. A problémákat idöben jelezzük
Önok felé és Önök is általában pozitívan állnak ehhez a dologhoz. A hajléktalanokkal
kapcsolatban pld. közterületen vizel, illetve a rosszul, szabálytalanul parkoló sofőrökkel
kapcsolatban lenne észrevételem.
Nem tudom, hogy ezeket a problémákat a jelenlét megoldaná-e? Régebben, amikor gyerek
voltam sokkal több rendörjárört láttam az utcán. Most szinte soha. Ebben szeretnék kémi
segítséget, legalább itt a városközpontban. Köszönöm.

Dr. Kovács Ferenc: mindenhol nyilván nem tudunk jelen lenni, de a frekventált helyek:
központ, Hösök tere be van kamerázva. A térfigyelő kamerák felvételei kapcsán több esetben
járunk eÍ, megindítottuk az eljárást, a megfelelő szankciók ki lettek szabva. A hajléktalanokkal
kapcsolatos probléma ismert. A járőrszolgálat ezt többször visszatéröen ellenörizni fogja.
Önöket is arra kérem, hogy ha ilyent tapasztalnak hívjanak fel bennünket. Ha tudunk küldünk
járört. Ugyanez van a szabálytalanul parkoló gépjárművel is. Ha szabálytalanul parkoló
gépjármumiatt nem tudnak kiállni, nem fémek el mellett, ha szólnak intézkednek a kollégák.
Ézekre a problémákra, amiket itt jelzett fel fogom hívni a kollégák figyelmét. Ráirányítjuk a
figyelmet.



Szabó Vendel: manapság közterületi térfigyelö rendszer sok helyen van, de én arra bíztatom az
állampolgárokat, okos telefonnal nagyon sok ember el van látva ha közterületen jogsértést
észlelnek'és arról fotót vagy videót készítenek ne a közösségi média felületre tegyék fel, mert
az adatvédelmi problémákat okozhat, de a rendőrség felé, az önkonnányzat felé nyugodtan
tehetnek bejelentést. Számos ilyen bejelentést kapunk pld. autópályán történt elözéssel
kapcsolatban videófelvétel alapján, amit betudunk azonosítani, annak lesz jogkövetkezménye.

Dr. Sükösd Tamás: van néhány hajléktalan, akik nem illeszthetők rendszerbe. Ebben még van
önkormányzati teendő.

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.
A Képviselö-testület 7 igen, 2 tartózkodó szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
96/2025. (V. 9. ) határozata

Beszámoló Sárbogárd város 2024. évi közbiztonsági helyzetéröl, a
közbiztonság érdekében tett intézkedésekről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a
"Beszámoló Sárbogárd város 2024. évi közbiztonsági helyzetéröl, a
közbiztonság érdekében tett intézkedésekről" tárgyú elöterjesztést és az
alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkonnányzat Képviselő-testülete a Sárbogárdi
Rendörkapitányság beszámolóját Sárbogárd város 2024. évi
közbiztonsági helyzetéröl, a közbiztonság érdekében tett
intézkedésekről megismerte, az abban foglaltakat elfogadja.

A képviselö-testület felkéri a polgármestert, hogy döntéséröl a
rendörkapitányt tájékoztassa.
Határidö: tájékoztatásra: május 30.
Felelös: polgánnester

4 Beszámoló a helyi menetrend szerinti autóbusz-közlekedési közszolgáltatási
tevékenységröl
Elöadó: polgánnester

Dr. Sükösd Tamás: tisztelettel köszöntöm a teremben Lics Zoltán ügyvezetöt a szolgáltató cég
képviseletében. Meglehetősen régi az együttműködésünk a Régió 2007 K-ft-vel. A korábbi
szolgáltatóval ellentétben nincsenek járatkimaradások és egyebek. A héten történt hogy egy
személygépkocsi vezetöje nekitolatott a forgalomban lévö busznak. Nyilván ilyenek vannak,
nem nagyon lehet küktatni a rendszerböl. Ennek ellenére nem maradt ki járat. Jó lenne, ha úgy
tudnánkjavítani a közös gazdálkodásunkon, hogy kisebb arányt képviselne az önkormányzati
támogatás a teljes költségvetésben, de azt gondolom, hogy ez a feladat lehet, hogy túlhalad a
testületi tagokon és ügyvezetö úron, mert ebben a vonatkozásban meglehetösen kötött pályán
mozgunk. Nyilván ebben mindig benne lesz a soförök bére, benne lesz az üzemanyag, az
amortizáció. A bevételi oldalon ajegyekből, a bérletekből a fogyasztói árkiegészítésből és az
önkormányzati támogatásból tud összeállni a rendszer. Szeretném megköszönni ügyvezetö
úmak, illetve a stábnak a munkáját.



Az elöterjesztést az PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Lics Zoltán: történt velem egy kis technikai malőr. Véletlenül egy korábbi munkaverziót
küldtem el, ahol a város helyett a község szó szerepelt. Véletlenül rossz anyagot küldtem,
roppantul sajnálom.
Polgármester úr említette a balesetet. Szeretném kiegészíteni Pusztaegres felé haladt a busz.
Azegyik telephely elé tévesen benavigált egy klímaszerelö jármű, a soför rájött, hogy rossz
helyen van és^padlógázzal a 80-90 km/h sebeséggel külterületen szabályosan közlekedő busz
elé kitolatott. Áz elejét összetörte, visszapattant egyszer és a hátulja is megrongálódott. Az autó
eléggé összetört, de a busz is kapott "gazdagon". Szerencsére személyi sérülés nem történt.
Járat nem maradt ki. Most is tartaÍék busszal dolgoznak a soförök. Remélem a sérültjánnűnek
ajavítása minél hamarabb meg tud történni.

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását a PVVB javaslata szerint.

A Képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
97/2025.(V.9.) határozata

Beszámoló a helyi menetrend szerinti autóbusz-közlekedési
közszolgáltatási tevékenységröl

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a polgármester elöterjesztésében
megtárgyalta a "Beszámoló a helyi menetrend szerinti autóbusz-közlekedési közszolgáltatási
tevékenységröl" tárgyú elöterjesztést és az ügyben alábbi döntést hozta.

Sárbogárd Város Önkonnányzat Képviselö-testülete a Régió 2007 Kft. (8142 Urhida, Dózsa
György utca 48. ) 2024. évre vonatkozó Beszámolóját elfogadja.

Felkéri a Közszolgáltatót, hogy tevékenységét a továbbiakban is a jelenlegi, megfelelö
színvonalon végezze.

Felkéri a Polgármestert, hogy ezen döntéséröl a Régió 2007 Kft. ügyvezetöjét, mint
közszolgáltatót tájékoztassa.

Határidő: 2025. május 31.
Felelös: polgánnester, jegyzö

5. A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsöde 2024 évi nevelési évröl szóló
beszámolója
Elöadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a beszámolót mindenki megkapta. A szakmai munkát nem tisztem
megítélni, de azt gondolom, hogyjó munkát végeznek. Nagy szükségünk lenne olyan pályázati



forrásra, amiböl a bölcsödét létszámában tudnánk fejleszteni, mert egyre hosszabb a várólista.
Annak ellenére, hogy a kömyékbeli településeken létrejöttek óvodák, bölcsödék, szép számmal
keresnek meg bennünket olyanok, akik itt dolgoznak Sárbogárdon, vagy Sárbogárd közelében
és ezért hoznák ide a gyermeküket bölcsődébe. Sajnos nincs esélyük, hogy bekerüljenek, mivel
több sárbogárdi van'várólistán. Általában auguszhisban, szeptemberben már a következö
naptári év szeptemberében induló nevelési év csoportja tele van. Ez egyik oldalról jó irányt
mutat abban a tekintetben, hogy vannak gyermekek, aki itt születnek és a szülőknek van
munkahelyük. Valamilyen módon szükséges lesz bölcsödét bövíteni.
Az előterjesztést az OKSB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Erös Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. KLérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kapusi Péter: ha már a fejlesztésröl beszélünk, van már valamilyen koncepció, ami alapján
végig tudnánk menni?

Dr. Sükösd Tamás: nemcsak koncepció van, hanem volt egyszer egy pályázat is, amit
elkészítettünk, csak annyira alulfinanszírozott volt, hogy nem tudtunk vele élni. Olyan módon
lehetne a bölcsöde épületét fejleszteni, hogy mellette volt egy földmérési hibából eredö vak
helyrajzi szám, ami nem vezetett sehonnan sehova. Azt összevontuk a bölcsöde telekkel, így
elértük azt a m2-t, ami alapján még egy csoport kialakítható lenne, de az építési szabályok miatt
ez elkülönülne az egyébként most már nem műemlék főépülettöl. Viszont a főépületet is rendbe
kellene tenni kívülröl. Az építési szabályok miatt úgy lehetne bövülni, hogy egy kicsit hátrébb
lehetne még egy csoportszoba. Ennek valamilyen szinten a tervei is megvannak.

Kapusi Péter: a lakosságot nem lehetne bevonni a forrás összegyűjtéséhez?

Dr. Sükösd Tamás: ennél a nagyságrendnél nem. Az épület felújításával, illetve a külsö rész
rendbetételével együtt és az építés ahhoz, hogy egy csoportot létre tudjunk hozni, ez szerintem
összegészében kb. 300 milliós távlat.

Erős Ferenc: mikor pályáztunk erre a korszerűsítésre? Az idén?

Dr. Sükösd Tamás: nem az idén volt. Az energetikai felújításra pályáztunk, de még nem
született döntés. Ha ezen a pályázaton nyerünk, akkor a nagy épületre tudunk költeni. Ha
felszabadulnak az úgynevezett RRF-források, amiböl lehet bövíteni, akkor előfordulhat, hogy
tudunk eredménnyefpályázni, dejelenleg nincs pályázati kiírás, csak az említett energetikai.

Erös Ferenc: felsorolt pár dolgot az intézményvezetö asszony a beszámolóban. Ezekböl meg
tudunk valamit valósítani?

Dr. Sükösd Tamás: mindig elmondja, hogy mi a legfontosabb és azt az általános tartalék terhére
megcsináljuk, ahogy szoktuk minden évben.

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását a PVVB javaslata szerint.

A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
10



Sárbogárd Város Önkomiányzat Képviselö-testületének
98/2025. (V. 9. ) határozata

A Sárbogárdi Hársfavirág BöÍcsöde 2024. évi nevelési évröl szóló
beszámolója

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtargyalta , A Sarbogardi Harsfavirág
Bölcsöde 2024. nevelési évről szólóbeszámolója " tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot
hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a Sárbogárdi Hársfavirág Bolcsode
beszámolóját a 2024-es neveÍési évben végzett munkáról megismerte, az abban foglaltakat
elfogadja, az intézmény munkájátjónak értékeli.

A képviselö-testület utasítja a polgármestert, hogy a döntéséröl tájékoztassa az intézmény
vezetöjét.

Határidö: Tájékoztatásra: május 31
Felelös: polgármester

6. Tájékoztató az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak
ellátásáról, a gyermekvédelem helyzetéről
Előadó: hatósági osztályvezetö

SESZfCsaládsegítö és Gyermekjóléti Szolgálat szakmai vezetöje

Dr. Sükösd Tamás: köszöntöm a teremben a Sárbogárdi Egyesített Szociális Intézmény
képviseletében a Családsegítö és Gyermekjóléti Szolgálat és Központ szakmai vezetöjét
Ladányi-Mészáros Juditot. Szeretném megköszönni mindenkinek a munkáját aki a
gyermekvédelmi rendszerben dolgozik. Nagyon komoly, összetett szakmai munka zajlik. Nagy
tísztelettel vagyok azok iránt, akik ebben a szektorban dolgoznak. Az előadó kíván-e szóbeli
kiegészítést tenni?

Dr. Vamyu Péter: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az elöterjesztést az ESZB és az OKSB tárgyalta. Kérdezi az OKSB elnökét,
hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?
Erös Ferenc: ismerteti az OKSBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: az ESZB elnökét is kérdezi ugyanerröl.
Aranyos József: ismerteti az ESZBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkonnányzat Képviselö-testületének
99/2025. (V. 9.) határozata

Tájékoztató az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi
feladatainak ellátásáról, a gyermekvédelem helyzetéröl
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtárgyalta a "Tájékoztató az
önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról, a gyermekvédelem
helyzetéröl" című napirendet és az elöterjesztésben foglaltakat, az Sárbogárdi Egyesített
Szociális Intézmény Családsegítö és Gyermekjóléti Szolgálat beszámolójában és a közoktatási
intézmények gyermekvédelmi felelöseinek beszámolójában foglaltakat elfogadta.

Utasítja a polgármestert, hogy az előterjesztésben foglalt és mellékletben csatolt tajékoztató
anyagot az elfogadásáról szóló határozattal a Fejér Vármegyei Kormányhivatal Hatósági
Föosztály Szociális és Gyámügyi Osztálya, a közoktatási intézmények és a Sárbogárdi
Egyesített Szociális Intézmény részére küldje meg.

Felelös: polgármester
Határidö: 2025. május 31.

10. Beszámoló Sárbogárd Város Önkormányzat 2024. évi költségvetésének
végrehajtásáról, a zárszámadási rendelet elfogadása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: május 31-ig kell döntést hoznunk az elöző év gazdálkodásának lezárásáról.
A költségvetésünk az év közbeni módosításokkal felkúszott, főösszegben 4,6 milliárd forint
kömyékére. Ezek irányított, célzott források, ami mellett áll egy irányított, célzott
kötelezettségvállalás is. A kiadások és a bevételek teljesítése általában, ami rajtunk múlik úgy
lehet mondani, hogy 100%-os, ami nem rajtunk múlik az meg nem. Az összes kiadást nem
tudjuk azért eszközölni, mert valamilyen egyéb szereplővel nem megy valami teljesedésbe, de
alapvetően a gazdálkodásunk rendkívül szigorú. Ilyenkor mindig el lehet azon gondolkodni,
hogy több mindent megengedhetnénk magunknak és akkor kisebb számot latnánk a
maradványnál. Viszont, ha kisebb számot látnánk, akkor nem biztos, hogy a következö^évetjól
végig tudnánk gazdálkodni. Úgy kell összegészében látni, hogy egyrészt februárban fogadjuk
el a költségvetest és a februári költségvetés elfogadásáig is kell tudni működni. Tehát ez azt
jelenti, hogy év végén kell, hogy rendelkezésünkre álljon forrás illetve a következo év elején
is. A zárszámadást május 31-ig fogadjuk el, ennek ellenére folyamatos a müködésünk. Ezt
mindenki úgy nézze, hogy ez olyan folyamat, ami néha lassít, de meg nem áll. Bzekre a
forrásokra, fgy ebben a formában van szükség. Szükséges kigazdálkodni a költségvetésböl és
késöbb a zárszámadásban is látni kell azt az irányt, ami az önkormányzati költségvetést feszíti.
80-90% között függünk a központ költségvetéstöl, de a központi finanszírozás nem elégséges
arra, hogy fönntartsunk belőle egy intézményrendszert. Ahhoz hozzá kell tennünk a saját
bevételünkböl meglehetösen markáns összeget, nagyjából a saját bevételünk 80%-át még
elköltjük. 550 milUóból kb. 400 milliót elköltünk az intézményeink fönntartására. Ezek komoly
számok. Ezzel nekünk folyamatosan kell monitorozni és ezért fíigg ez össze nagyon sok
napirendi ponttal, ezért lényeges az, hogy a költségvetést minden hónapban módosítsuk a
tényszámokhoz képest, amikor megérkeznek a támogatások, ÁFA, vagy adott esetben "beesik'
egy pályázati forrás. Akkor mindig hozzáigazítjuk, hogy lehessen látm hogy hogyan zajlik a
folyamat és a zárszámadásba semmilyen meglepö adat ne jöjjön elö. Eddig még nem is volt.
Nagyon örülnék annak, ha az iparűzési adón kívül hosszan beszélhetnék arról, hogy mi az a
másík olyan bevételünk, ami szintén számottevö ésjól látható. Nincs egyelöre ilyen bár az
iparterület bérbeadásolckal, egyebekkel tudunk kicsit javulni. Fontos tudni, hogy Sárbogard
Város Önkormányzatának az iparűzési adó adja a bevételeinek azt a markáns többségét, amiböl
tulajdonképpen teljes egészében a városi fmanszírozást végezzük. A zárszámadáson is latszik,
hogy készülnünk kell arra, hogy a hároméves bérmegállapodás keretébenjövö évben 13%, az
után'a következö évben pedig 14%-kal fog a minimálbér és a garantáltbér emelkedni. Ennek
megfelelöen kell látnunk, hogy úgy legyen tartalék, hogy ne legyen ebböl sem probléma.
Nagyjából ezeket az elvi dolgokat szerettem volna elmondani. A gazdálkodásunk stabil, de más
következtetést ebböl azért egyelőre nem lehet levonni. Továbbra is azt gondolom, hogy ha
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érdemben fejleszteni akarunk akkor külső forrásokat kell igénybe venni, az összes létező
pályázaton részt kell venni, ahogy eddig is tettük.
Áz előterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta. Kérdezi az ESZB, az UJB, az OKSB és a
PVVB elnökeit, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Erős Ferenc: ismerteti az OKSBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö rendelet elfogadását.

A Képviselö-testület 8 igen, 1 tartózkodó szavazattal az alábbi rendeletet alkotta:

Sárbogárd Város Önkormányzata Képviselö-testületének
16/2025. (V. 22. ) önkormányzati rendelete

Sárbogárd Város Önkonnányzatának 2024. évi zárszámadásáról

8. Sárbogárd Város Önkormányzat 2024. évi maradványának elszámolása
Elöadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: Sárbogárd Város Önkormányzatának egyik alapvetö gazdálkodási elve a
leírt gazdálkodási elvek mellett az volt mindig, hogy intézményi szinten keletkező maradványt
alapvetöen az intézményeknél hagyjuk. Amikor az év második felében az intézményeknél a
jutalmazásról szoktunk dönteni azokat az ott keletkezett maradványból fínanszírozzuk. A
maradvány nem szabadfelhasználású. Ezeknek a nagyrésze felcímkézett
kötelezettségvállalással terhelt.
Az előterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta. Kérdezi az ESZB elnökét, az UJB elnökét, az
OKSB elnökét, valamint a PVVB elnökét, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendi pont
kapcsán?

Aranyos József: ismerteti az ESZBjavaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJBjavaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Erös Ferenc: ismerteti az OKSB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kapusi Péter: ha van egy normatíva, amit nekünk ki kell pótolni, akkor a maradvány hogy lehet
az^hogy nem felhasználható semmire? Mondjuk 100. 000 Ft egy intézmény mükodése abba mi
adunkbele 50. 000 Ft-ot, mert 50. 000 Ft-ot kaptunk normatívának. Azt az 50. 000 Ft-ot mi tettük
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bele, hogy kipótoljuk egy olyan pénzböl, amit szabadon felhasználhattunk volna bármire.
Akkor a'maradvány, ami megmarad az hogy lehet, hogy még mindig egy címkézett kötött
dolog?

Dr. Sükösd Tamás: nem az összes címkézett kötött dolog. Az intézményeknél azt mondtuk,
hogy ha az intézmények takarékos gazdálkodást folytatnak, dejól működik, akkor magunknak
szabtuk ezt a korlátot, hogy a címke legyen az, hogy ebböl jutalmazunk. Az önkormányzatnál
levö szám az a város működése, illetve az adott esetben áthúzódó és lekötött pályázati források
miatt látszik ilyen markánsnak.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 8 igen, 1 tartózkodó szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
100/2025.(V.9.) határozata

Sárbogárd Város Önkormányzat 2024. évi maradványának
elszámolása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete Sárbogárd Város Önkormányzat 2024. évi
maradványának elszámolása tárgyú elöterjesztést megtárgyalta, és az önkormányzat 2024 évi
maradványnak felhasználását intézményenként az alábbi jogcímekre, feladatokra hagyjajóvá:

Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde
- Működési célú kiadásokra:

Osszesen:

Madarász JózsefVárosi Könyvtár:
- Működési célú kiadásokra:
Osszesen:

Sárbogárdi Zengő Ovoda
- Müködési célú kiadásokra:

Osszesen:

Polgármesteri Hivatal:
- Működési célú kiadásokra:
Osszesen:

Sárbogárd Város Onkormányzat:
- Háziorvos kiadásai (NEAKmaradvány):
- Államháztartáson belüli megelölegezés visszafízetése:
- Pályázatok támogatása:
- Kömyezetvédelmi Alap maradványa
- Kincstári támogatás visszafizetése:
- Működési célú kiadásokra:
Osszesen:

625. 110 Ft
625.110 Ft

473. 820 Ft
473.820 Ft

688.273 Ft
688.273 Ft

476. 126 Ft
476.126 Ft

84. 764. 353 Ft
53. 884. 544 Ft

142. 513. 31 IFt
8.383.667 Ft

24.433.513 Ft
1.073. 741. 988 Ft
1.387.721.376 Ft

Felkérem a jegyzöt, hogy a határozatnak megfelelően a 2025 évi költségvetési rendelet
módosítását készítse elő.

Határidö: 2025. május 31.
Felelős: jegyzö
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7 Sárbogárd Város Önkormányzatának 2025. évi költségvetéséröl szóló 3/2025. (IL27.)
önkonnányzati rendelet módosítása
Elöadó: címzetes föjegyzö

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíván-e szóbeli kiegészítést fűzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: a költségvetés módosítását mindig hozzá kell igazítani a költségvetési
tényekhez. Itt ágazati pótlékról, ÁFA-ról, késöbb beérkezö forrásról, illetve kötelezettségröl
van szó. Ezeket vezetjük soronként végig a költségvetésen.
Az elöterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta. Kérdezi az ESZB, az ÜJB, az OKSB valamint
a PWB elnökét, hogy milyen módon foglaltak állást a napirendí pont kapcsán?

Aranyos József: ismerteti az ESZB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJBjavaslatát Oegyzökönyvhöz csatolva)

Erös Ferenc: ismerteti az OKSBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Tóth Béla: ismerteti a PVVBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö rendeletmódosítás
elfogadását.

A Képviselö-testület 6 igen, 3 tartózkodó szavazattal a rendeletmódosítást elfogadta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
17/2025. (V. 22. ) önkonnányzati rendelete

Sárbogárd Város Önkormányzatának 2025. évi költségvetéséről szóló 3/2025. (II. 27.)
önkormányzati rendelet módosításáról

9. Jelentés belsö kontrollrendszerről szóló nyilatkozattal kapcsolatban
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a belső kontrollok működnek. Nem emlékszem arra, hogy belátható távlaton
belül olyant kellett volna kezelnünk a belsö kontrollrendszer által jelzett problémáknál, amit ne
lehetett volna megoldani. Ezt nyilván alátámasztja pld. a belsö ellenörzési jelentés is. Ott, ha
vannak kisebb észrevételek, azokat mindig ki lehet egyensúlyozni intézményen belüli vagy
önkormányzati döntéssel. Így a belsö kontrollrendszer semjelzett olyant, amivel gond van.
Az elöterjesztést a PWB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)
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Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását a PVVBjavaslata szerint.

A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
101/2025.(V.9.) határozata

Jelentés belsö kontrollrendszerről szóló nyilatkozattal kapcsolatban

Sárbogárd Város Önkonnányzat Képviselö-testülete Dr. Venicz Anita Sárbogárdi
Polgámiesteri Hivatal, Huszámé Kovács Márta Sárbogárdi Zengö Óvoda, Zsolnainé Csajbók
Éva Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde és Nagy Beáta a Madarász József Városi Könyytár

vezetöje (i) által a belső kontrollrendszer müködéséröl szóló nyilatkozatot az abban foglaltak
alapján elfogadja.

Felelös: jegyzö
Határidö: december 31., illetve folyamatos

11. Sárbogárd Város Településszerkezeti Tervéröl szóló 5/201 7. (I. 20. ) számú határozat
módosítása

Elöadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a kűlönleges honvédelmi rendeltetést vesszük le az egyik volt honvédségi
ingatlanról. Ez azért fontos, hogy érdemben lehessen gondolkodni az eladásán. Az elökeszitö
koÍlégával egy dolgot állapítottunk meg, hogy célszerűbb lett volna olcsóbban árulni. Eddig
nem volt érdeklődö. Próbáljuk mi ezt segíteni, söt Sárbogárd Város Önkormányzata
kezdeményezte, hogy az egész laktanyáról, vagy a laktanyának legalább az első részéröl, az
úgynevezett gulyarétröl vegyék le a különleges honvédelmi rendeltetést. Sajnos azzal nem
jártunk sikerrel, a Magyar ÁÍlam különböző szervei között ez a dolog elakadt. Nem adjuk föl,
jövöre is előterjesztjük ezt a kérelmet.
Minden településrendezési eszközröl a társadalmasítás, a föépítész véleményének elfogadása,
stb. négy alkalommal kell szavazni, ez a zárószavazás.
Az elöterjesztést az PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
102/2025.(V.9.) határozata

Sárbogárd Város Településszerkezeti Tervéröl szóló 5/2017. (I.20.)
számú határozat módosítása

Sárbogárd Város Önkormányzatának Kepviselö-testülete a "Sarbogard^ Város
Településszerkezeti Tervéröl szóló 5/2017. (L20.) számu hatarozat módosítása" tárgyú
elöterjesztést megtárgyalta a Polgármester elöterjesztésében és az alábbi döntést hozza:

1. Sárbogárd Város Önkormányzat Kepviselö-testulete az 5/2017. (1. 20. ) számú hatarozat
meflekletekéntjóváhagyott Sárbogárd Településszerkezeti tervétjelen hatarozat 1. mellékletét
képező TSZT/M-l/17jelű fedvény tervvel módosítja, a módosítás területi hatálya jelkulccsal
lehatárolt területen.

2. A Településszerkezeti Terv leírásának IV. fejezeteben szereplo területfelhasznalási mérieget
bemutatTtáblázatok helyébe ajelen határozat 2. mellékletének 2. pontjában foglalt táblázatok
lépnek.

3. A településszerkezeti terv leírásának tervi összhang igazolása kiegészul jele hatarozat 3
meilékietével, mely a Honvédelmi Minisztérium Hatósági Föosztály 2032-2/2025/h
iktatószámú levele, melyben az 0281/2 hrsz-ú ingatlan vonatkozásában amódosítas honyedelmi
érdekeket nem érint, a Magyar Honvédség nemzeti és szövetségi védelmi feladatai
végrehajtásában biztosított.

4. Figyelemmel -A településtervek tartalmáról elkészítésenek es elf°Sadasanak ren^ér51'
valamint egyes településrendezési sajátos jogintézményekről szó\ó 419/2021 (VII. 15. ) Korm.
rendelet 677§ (9) bekezdésérejelen határozat az elfogadását követö napon lép hatályba.

Felelős: Polgármester,
Határidő: 2025. május 31.

12. Sárbogárd Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló l/2017. (Ii.2. ) önkormányzati
rendelet módosítása
Elöadó: címzetes föjegyző

Dr. Sükösd Tamás: az elöadó kíván-e szóbeli kiegészítést füzni az írásos anyaghoz
kapcsolódóan?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm.

Dr. Sükösd Tamás: Az elöterjesztést az ÜJB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen
módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?

Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö rendeletmódosítás
elfogadását.

A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a rendeletmódosítást elfogadta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
18/2025. (V.22.) önkormányzati rendelete

Sárbogárd Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló
1/2017. (II.2. ) önkormányzati rendelete módosításáról
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13. A menetrend szerinti helyi autóbusz-közlekedés díjáról szóló önkonnányzati rendelet
elfogadása
Elöadó: címzetes föjegyzö

Dr. Sükösd Tamás: az előadó kíván-e szóbeli kiegészítést füzni az írásos anyaghoz?

Dr. Venicz Anita: nem. Köszönöm. Technikaijellegű módosításról van szó.

Dr. Sükösd Tamás: Az elöterjesztést az ŰJB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen
módon foglaltak állást a napirendi pont kapcsán?
Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö rendelet elfogadását.

A Képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a rendeletet elfogadta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
19/2025. (V.22. ) önkormányzati rendelete

a menetrend szerinti helyi autóbusz-közlekedés díjáról

14. Jelentés a belső ellenörzés 2024. évi tevékenységéröl, az ellenörzési megállapításokról
Elöadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: az elöterjesztés elsö oldalán fel vannak sorolva a belsö ellenörzés által
végzett ellenörzések. Fontos, hogy legyenek a korábbi ellenörzéseknek egyfajta
utóellenörzései. Fontos az is, hogy mindenféle kötelezettségeket az intézményeknél tudjuk
ellenörizni, illetve azt is, hogy a civil szervezeteknek nyújtott támogatást tudjuk ellenörizni.
Nálunk még van civil szervezetek részére támogatás. Ez egy önkéntesen vállalt feladat. Nem
mehetünk el a civil társadalom mellett, erre szükség van.
Az elöterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?

Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát (jegyzőkönyvhöz csatolva)

Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
103/2025. (V. 9. ) határozata

Jelentés a belsö ellenörzés 2024. évi tevékenységéről,
az ellenörzési megállapításokról
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a "Jelentés a belsö ellenörzés 2024 évi
tevékenységéröl, az ellenörzési megállapításokról" szóló elöterjesztést megtárgyalta és az
alábbi határozatot hozza:
A költségvetési szervek belsö kontrollrendszeréről és belsö ellenörzesröl szóló 370/2011.
(XII.31. )-Kormányrendelet 48. §- a alapján Sárbogárd Város Onkormányzatánál és
intézményeinél 2024. évben végzett belsö ellenőrzési tevékenységről készített ellenőrzési
jelentést elfogadja.

Felkéri ajegyzöt, hogy az ellenörzések megállapításaira tett intézkedési tervek végrehajtásáról,
illetve a továbbiakban ajavaslatok szerinti feladatvégzésről gondoskodjon.

Felelös:
Határidő:

jegyzö
december31.

15. Gyepmesteri feladatok ellátására beérkezett pályázatok elbírálása
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: régebben volt még egy szervezet a gyepmesteri feladatok ellátására. Akkor
több alkalommal készítettünk arra modellt, hogy az ö eseti, tehát egyedi eseti kiszállási díjról
szóló ajánlata vagy az átalánydíj ajobb megoldás. Viszonylag könnyen tudtunk arrajutni, hogy
az átalánydíj a jobb megoldás. Áttekintettük az elöző három évet megnéztük hány esetszám
volt, azt felszoroztuk a másik ajánlatban levövel és meg tudtuk állapítani, hogy kb. 1,5-szer
annyi lett volna. 10. 600 Ft-ért kimegy, csak amikor kiderül, hogy pld. 32 eset van egyhónapban
akkor az a szám teljesen másképp néz ki. A gyepmesteri feladat meglehetösen nagy
megszállottságot igényel, a munkavállalói részvétel teljesen sajátságos. A gyepmester nem 8-
lőóráig dolgozik és nem hétfötöl péntekig. Ebben a vonatkozásban sokszor kell bevonmmk
olyan idöpontban, amikor ezt ha valaki nagyon szigorúan veszi a munkavállalás szabályait,
tehát nem maga csinálja, akkor szinte lehetetlen, hogy versenyképes legyen. Ennek megfelelően
ki is "kopott" a másik szervezet, már régóta nem adnak ajánlatot sem. Sárközy Károllyal és
csapatával huszonéve működik együtt az önkormányzat. Egy ajánlat érkezett. Az ajánlat elött
mindig vannak elözetes egyeztetések pro és kontra, akár a jogszabályi kömyezetröl, akár az
árról.
Az elöterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?
Tóth Béla: ismerteti a PVVBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Seper László: átnéztétek az átlagot több évre visszamenőleg. Atlagosan havi, vagy éves szinten
ez mennyi kóbor állat befogása stb?

Dr. Sükösd Tamás: inkább azt mondanám rengeteg a kiszállás, nem mindig kóbor állatok
befogásáról van szó. Van olyan hónap amikor az 50 kiszállást is eléri Az elütött állatok
jelentenek még nagy számot. Illetve még nagy számot jelent, amikor elhullott számyasokat
közterületen tesznek ki.

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
104/2025. (V. 9. ) határozata

Gyepmesteri feladatok ellátására beérkezett pályázatok elbírálása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a gyepmesteri feladatok ellátására
beérkezett pályázatok elbírálása című előterjesztést megtárgyalta.

1. A Képviselö-testület a Pet Patrol Kft. (7019 Sárbogárd, Nagyhörcsök puszta 01221/1
hrsz. képviseli Sárközy Károly ügyvezetö) pályázatát fogadja el.
A Képviselö-testület utasítja a polgármestert, hogy a Pet Patrol Kft. -vel (cégjegyzék
szám:'07-09-030746, adószám: 27318609-2-07) 2025. június 01. napjától 2030. május
31 -ig terjedö időszakra, öt év határozott időre, a pályázatában vállalt feladatok ellátására
kössön Vállalkozási keretszerződést, a 2025. évre havi nettó 380. 120. - Ft átalánydíj
kikötésével, a pályázatban meghatározott többletfeladatok ellátására vonatkozóan pedig
145. - Ft /km kiszállási díj és nettó 875. - Ft/nap/kutya, macska megfígyelés (karantén)
tartási díj összeggel.

2. A további évek vonatkozásában a szerződés minden év januárjában egy alkalommal az
átalánydíj, napi tartási díj a KSH által meghatározott - megelözö évre vonatkozóan
közzétett - éves átíagos infláció mértékével növelten kerülhet megkötésre,
amennyiben ezt a feladatellátó vállalkozás írásban kéri a megbízótól.

3. Amennyiben a tárgyévre meghatározott garantált bérminimum összege magasabb a
KSH által közzétett megelözö évi átlagos infláció mértékével növelt átalánydíj
összegénél, úgy az átalánydíj a garantált bénninimum emelését követi

Határidö: határozott idejű szerzödéskötésre 2025. május 31.
éves szerzödésekre 2026-től 2030-ig minden évjanuár 31

Felelős: polgármester

16. Tájékoztató a kömyezet állapotáról és a város kömyezetvédelmi helyzetéröl
Előadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a beszámoló nyilván akkor lenne sokkal sarkosabb, ha lenne pld. egy
küszöbérték fölötti gyár, ahol azon kellene gondolkodni, hogy van-e olyan zaj, rezgés egyéb
kibocsátás, ami indokolatlanul zavarja a lakosságot. Sárbogárdon a zajterhelés és rezgésterhelés
leginkább a 63-as útra vezethetö vissza. A 10. 000-12. 000 járműegység/nap olyan terhelést
jefent a városnak, ami nem jó. Ez majd változhat. A többiekben azt gondolom, hogy maga a
beszámoló jónéhány állandó elemet tartalmaz. Az önkonnányzatnak talán ezek között a
legfontosabb és állandóan végzett kötelezettsége a felszíni csapadékvízelvezetés. Erre nagyon
nagy figyelmet kell fordítanunk és két módon csináljuk. A városüzemeltető céggel, illetve a
közfogÍalkoztatott kollégák egy csoportjával. Állandó eleme még a beszámolónak az hogy
fizetjűk a rehabilitált huÍladéklerakónál a kutak monitoring tevékenységét a Zábrák Kft-nek.
Ami kömyezetvédelem szempontjából talán az elmúlt években a legnagyobb elörehaladás az a
külterületí illegális hulladéklerakók felszámolása a kihelyezett vadkameráknak köszönhetően.
A rendörség állománygyűlési beszámolójában is elhangzott, hogy a kamerafelvételek alapján
18 eljárás indult csak a tavalyi évben az illegális hulladéklerakókkal szemben.
Az eÍöterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?
Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát Oegyzökönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

Borbély Sándor: a 3. ponttal van bajom. A lakosság a szennyvizet zárt derítökbe gyűjti, yagy

ez nem így van. A vállalkozó, ha szólnak neki akkor nyilván elviszi, de ha nem szólnak, akkor
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nem. 1000 m3 szennyvízröl van szó. Nem látom a szándékot, hogy ezt valaki meg akarja oldani,
hozzá akar nyúlni. Nemcsak nekünk kell ezt megoldani. Változatlanul az a véleményem, hogy
ezek a derítok általában lyukas falúak, kiütött falúak. Nagyon szennyezik a kömyezetet
folyamatosan, évek óta. Nekem ez egy fájó pont, nem tudom elfogadni.

Dr. Sükösd Tamás: 2000 háztartás, aminél hozzányúlnak a dologhoz és ott engednek egyedül
szennyvíz fejlesztést. Egyébként a Fejérvíz Zrt. mellett müködö konzultációs tanacs
megfogalmazta az ülésén, hogy ezzel valamit kell kezdeni. Legyen valamilyenmegoldás.
Vegye át az állam és szankcionálja azt, amikor megállapítható, hogy valóbaii kellene, hogy
legyen szennyvíz. Ez megállapítható a vízfogyasztásból és mégsincs elszállítva. Az volt a
javaslat, hogy ezt kezelje a nemzeti vízművek, mert a nemzeti vízmüveken keresztül, illetve
vízmüszolgáftatókon keresztül az állami tulajdonba kerülés után minden mást az állam kezel,
ez meg itt'maradt. Mi szerződünk a nem közművel összegyüjtött szennyvíz begyűjtésére és
ártalmatlanítására. Tehát Killer Mihállyal az önkormányzat köt szerződést. Ezt az
önkormányzati konzultációs tanács megválasztott elnöke is elmondta, az alelnöke egészen
sokat beszélt erről, hogy ez így nem jó. Minden adat az államnál van és a vízműveknél. Az
önkormányzatnak pedig mondja, hogy kössön szerzödést és menjen a szippantós autö ugy
ahogy mondtad, ha hívják. Nagyon nagy szükség lenne ajogszabályváltozásra. Adatok nélkül
nemtudnánkjogszerűen szankcionálni, nem tudjuk azt mondani, hogy mennyiböl memiyit nem
visz ki. Az az adat nálunk van globálisan, hogy mennyi szennyvizet visz ki, mert azt látjuk
Killer Mihály beszámolójában. Ebben szerintem nem az fog változást hozni rövid távon hogy
Pusztaegresen ez műszakilag megoldódik, mert meglehetősen speciális a helyzet Az hozhatna
változást, ha az állam ezt adók módjára beszedi. Tehát magához veszi és beszedi. Ha önála van
az adat, hogy ennyi vizet használsz és mégse visznek ki szennyvizet, akkor azt lehet objektív
módon szankcionálni, hacsak nem tudja valaki igazolni a különbözetnek a benntartására neki
van derítöje és benne is van. Azt gondolom, hogy ez lesz az út.

Borbély Sándor: itt a probléma föleg az, hogy egy szippantás 15. 000-20. 000 Ft, tehát irreális
összeg, valakinek finanszírozni kéne.

Seper László: ezt nagyon nehéz bebizonyítani. Havi szinten nem ellenörzi a vízórákat senki,
hogy mennyi ment be. Ő azt mondja, hogy a kertet locsolta mert szárazság yan. Hogyan

bizonyítjuk be, hogy ő nem a kertet locsolta és lyukas a derítője. Nagyon nehéz ezt kézzel fogni.

Dr. Sükösd Tamás: nem lehet egyenes vonalat húzni. Nem lehet azt mondani, hogy ha 20 m3
vizet fogyasztott el, akkor 20 m3 szennyvize lesz. Ezt nyilván nem lehet mondani. De azt
megtehetné a Magyar Állam, hogy mivel minden adat nála van számol egy átalányt és azt
mondja, hogy a bej'övő víz 70%-ának megfelelö szennyvizet, ha nem szállíttat el akkor vagy
megmutatja, hogy ott van a derítöben és ezt egy egyedi ellenörzéssel leellenörizzük, vagy fizet.
Ezt a részét egy átalánydíjjal meg lehet oldani. Nem egyedi a gondolat, nagyon sok
önkormányzatnak eszébe jutott. Én most látok szándékot a jogszabály módosításra, jövö évben
ennek van realitása.

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem volt.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 8 igen, 1 tartózkodó szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
105/2025. (V. 9. ) határozata

Tájékoztató a kömyezet állapotáról
és a város kömyezetvédelmi helyzetéről
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a "Tájékoztató a kömyezet állapotáról és
a város kömyezetvédelmi helyzetéröl" tárgyú elöterjesztést megtárgyalta, a tájékoztatóban
foglaltakat elfogadja és az alábbi döntést hozta:

Felkéri Sárbogárd Város Jegyzöjét, hogy gondoskodjon a tájékoztató Sárbogárd város
honlapján törtinö megjelentetéséröl tájékoztatva a lakosságot, hogy a kömyezetvédelmi
program és ajelen elöterjesztés Sárbogárd város honlapján www. sarbo ard. hu) megtekinthetö.

Felkéri továbbá Sárbogárd Város Jegyzöjét, hogy gondoskodjon arról, hogy ajelen tájékoztató
(Elöterjesztés) e-mailen megküldésre kerüljön a Reflex Kömyezetvédö Egyesületet (9024
Győr, Bartók B. út 7.) részére, mint a közigazgatási területünket érintően nyilvántartásba vett,
az általános közigazgatási rendtartásról szóló 2016. évi CL. törvény 10. § (2) bekezdésében
foglaltak alapján ügyféli jogállással rendelkező civil szeryezetnek.

Határidő: a tájékoztató Sárbogárd város honlapján történö megjelentetésére, a hirdetmény
kifüggesztésére és az elöterjesztés anyagának Reflex Kömyezetvédő Egyesület
részére történö megküldésére: 2025. június 16.

Felelős: címzetes főjegyzö

17. A Sárbogárd-Hantos-Nagylók Szociális és Gyermekjóléti Társulás Társulási
Megállapodásának módosítása
Elöadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: leginkább a lélekszámok vonatkozásában szükséges módosítani. Korábban
már elmondtuk, hogy mi egy kicsit mást szerettünk volna. Sárbogárd város címzetes
föjegyzöjével, több önkormányzattal együtt szerettünk volna elémi egyjogszabály módosítást.
Ez egyelőre nem sikerült keresztül vinnünk ezért most a társulás mindent el tud végezni
ugyanugy, mint korábban de Hantoson és Nagylókon a családsegítést másik társulás végzi.
Alapvetöen most technikai jellegű a módosítás.
Az elöterjesztést az ÜJB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?
Ébl Zoltán: ismerteti az ÜJBjavaslatát (jegyzökönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
106/2025.(V.9.) határozata

A Sárbogárd-Hantos-Nagylók Szociális és Gyermekjóléti Társulás
Társulási Megállapodásának módosítása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtárgyalta a " A Sárbogárd - Hantos -
Nagylok Szociális és Gyennekjóléti Társulás Társulási Megállapodásának módosítása" tárgyú
előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:
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A Képviselő-testület jóváhagyja a Társulási Megállapodás módosítását az alábbiak
szerint:

Az I. A Társulás neve, székhelye, működési területe fejezet 4. pontja helyébe az alábbi 4.
pont lép:
4. A Társuláshoz tartozó települések lakosságszáma (2023. szeptember 1-i állapot):

Sárbogárd .

Hantos :

Nagylók:

11.864 fö

938 fö

1.03 7 fö

A Képviselö-testület felkéri Sárbogárd Város címzetes föjegyzöjét, hogy a képviselö-testületi
döntéseket követöen készítse el a Társulási Megállapodás módosítását és a módosításokkal
egységes szerkezetbe foglalt Társulási Megállapodást.

A Képviselö-testület felkéri Sárbogárd Város polgármesterét, hogy a Társulási Megállapodás
módosítását és a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Társulási Megállapodást íq'a alá.

Felelös: címzetes föjegyzö
polgármester

Határidö: 2025. május 30.

18. A 2025. évi nyári táborozások, kirándulások pályázatra beérkezett alapítványi
pályázatok elbírálása
Elöadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: a társadalmi szervezetek közül az alapítványokra hozandó döntés a
Képviselö-testület át nem ruházható hatásköre. Az összes többi társadalmi szervezet esetében
át lehet mházni a hatáskört. Ez ajelen esetben megtörtént, az OKSB hozott döntést, 200.000 Ft
támogatást osztott el. Ebböl következöen 600.000 Ft maradt az alapítványi pályázatokra A
Központi Óvodát Segítö Alapftvány vonatkozásában szükséges lesz, hogy a Képviselö-testulet
kizárjon a döntéshozatalból, mivel kuratóriumi tag vagyok. Végeztünk egy elözetes körülbelüli
arányszámolást ahhoz képest, hogy ki hány embert akar mozgatni, milyen típusú programokra
kérik a támogatást, illetve azt is próbáltuk megnézni, hogy adott esetben ki az, akinek még
egyéb forrásra is lehet esélye. A határozatijavaslat vonatkozásában a Béldi Károly Evangélikus
Alapítvány részére 100.000 Ft támogatást javaslok, a Központi Óvodát Segítö Alapítvány
részére szintén 100. 000 Ft-ot, a Volt Sárbogárdi Diákok az Alma Materért részére pedig
400.000 Ft-ot javaslok megállapítani. Ezt egyrészt a táborozók száma, másrészt a táborok
jellege és költségvonzata miattjavaslom.
Megnyitom a napirend folötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e a napirendi pont
kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását azzal a kiegészítéssel, hogy a Béldi Károly Evangélikus Alapítvány 100.000 Ft
támogatásban részesüljön. Kéri, hogy aki egyetért ajavaslattal kézfelemelésseljelezze!

A Képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:
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Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
107/2025.(V.9.) határozata

A 2025. évi nyári táborozások, kirándulások palyázatra
beérkezett alapítványi pályázatok elbírálása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a "2025. ̂évi nyárí
táborozások, kirándulások pályázatra beérkezett alapítványi pályázatok elbírálása " tárgyú
elöterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete az alapítvány által benyújtott palyázatra ^
a 2025. évi költségvetés működési célú pénzeszközátadás "táborozasi pályázat" címmel
elkülönített 800 eFt keretösszegböl fennmaradó 600 eFt terhére - az alábbi támogatási összeget
állapítja meg:

Béldi Károly Evangélikus Alapítvány 100 eFt

A Képviselö-testület felkéri a polgánnestert, hogy a nyertes pályázókkal kösse meg a
megállapodást.

Határidő értesítésre: azonnal
szerzödéskötésre: 2025. június 14.

Felelős: polgármester
ügyintézö
támogatásban részesülö

Dr. Sükösd Tamás: bejelenti, hogy érintettsége miatt Központi Óvodát Segítö Alapítyányt
énntö szavazásban nem vesz részt. Szavazásra teszi fel azt a javaslatot, hogy a képviselö-
testület a Központi Óvodát Segítö Alapítványt érintö szavazásból a polgánnestert - kérésére,
érintettsége miatt - kizárja.

A képviselö-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
108/2025. (V.9.) határozata

a polgármester szavazásból történö kizárásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testület Dr Sukösd Tamas
polgármestert - kérésére, érintettsége miatt - a 18. ) A 2025. evi nyán
táborozások, kirándulások pályázatra beérkezett alapítványi pályázatok
elbírálása c. napirendi pontnál a Központi Ovodát Segítö Alapítványt
érintő szavazásból kizárja.

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadását azzal a kiegészítéssel, hogy a Központí Öyodat Segitö Alapítyany lOO.OOOFt
támogatásban részesüljöií. Kéri, hogy akÍ egyetért ajavaslattal kézfelemelésseljelezze!

A Képviselö-testület 8 igen, 1 fö nem vett részt a szavazásban szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
109/2025.(V.9.) határozata

A 2025. évi nyári táborozások, kirándulások pályázatra
beérkezett alapítványi pályázatok elbírálása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a "2025 évi nyári
táborozások, kirándulások pályázatra beérkezett alapítványi pályázatok elbírálása " tárgyú
elöterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete az alapítvány által benyújtott palyázatra -
a2025. évi költségvetés működési célú pénzeszközátadás "táborozási pályázat" címmel
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elkülönített 800 eFt keretösszegböl fennmaradó 600 eFt terhére - az alábbi támogatási összeget
állapítja meg:

Központi Óvodát Segítö Alapítvány 1 00 eFt

A Képviselö-testület felkéri a polgármestert, hogy a nyertes pályázókkal kösse meg a
megállapodást.

Határidő értesítésre: azonnal
szerződéskötésre: 2025. június 14.

Felelős: polgámiester
ügyintézö
támogatásban részesülő

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplö határozati javaslat
elfogadasát azzal a kiegészítéssel, hogy a Volt Sárbogardi Diákok az^AlmaMaterért 400. 000
Ft:támogatásban részesüljön. Kéri, hogy aki egyetért ajavaslattal kézfelemeléssel jelezze'

A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
110/2025.(V.9.) határozata

A 2025. évi nyári táborozások, kirándulások pályázatra
beérkezett alapítványi pályázatok elbírálása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtárgyalta a "2025 évinyári
táborozások, kirándulások pályázatra beérkezett alapítványi pályázatok elbírálása tárgyú
elöterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete az alapítvány által benyújtott palyázatra -
a 2025. évi költségvetés működési célú pénzeszkozátadás "táborozasi pályázat" címmel
elkülönített 800 eFt keretösszegböl fenmnaradó 600 eFt terhére - az alábbi támogatási összeget
állapítja meg:

Volt Sárbogárdi Diákok az Alma Materért 400 eFt

A Képviselö-testület felkéri a polgármestert, hogy a nyertes pályázókkal kösse meg a
megállapodást.

Határidő értesítésre: azonnal
szerződéskötésre: 2025. június 14

Felelős: polgármester
ügyintézö
támogatásban részesülö

19/1. Osztönző támogatás nyújtása
Elöadó: polgármester

Dr. Sükösd Tamás: van folyamatos támogatásimk az Arany János tehetséggondozó program a
szociálisan rászoruló tehetséges gyerekek részre, ez leginkább középiskolás gyerekekre
vonatkozik. A Bursa Hungarica ösztöndíj, ami a felsőoktatásban résztvevö diákoh-a
vonatkozik. Illetve volt olyan ösztöndij, amikor volt pályázati forrásunk arra, hogy tudtunk
támogatást nyújtani a végzettséget már megszerzett, vagy éppen megszerzö Sárbogárdon
dolgozó embereknek. Hajól emlékszem több mint 30 főnek tudtuk ez utóbbit adni.
Egy elvi lehetőséget szerettünk volna feltétlenül életre hívni. Ha valaki valamilyen
hiányszakmával Sárbogárdon dolgozik, ellát valamilyen feladatot és szükséges a motivációnak
az a'formája, hogy adjunk még valamit, hogy ne tudja "elszippantani" más település, ezért
gondoltunk arra címzetes föjegyzö asszonnyal, illetve a gazdasági osztály vezetöjével, hogy ki
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kellene találni valamilyen konstrukciót. Szükséges alapvetöen az, hogy ha valakit támogatunk,
akkor a támogatással legalább egyezö ideig tartsa itt fönn a lakó- és munkahelyét. Illetve az a
szankció legyen, ha ezt mégsem teszi meg, akkor a támogatást vissza kell fizetni.
Az előterjesztést a PVVB tárgyalta. Kérdezi a bizottság elnökét, hogy milyen módon foglaltak
állást a napirendi pont kapcsán?
Tóth Béla: ismerteti a PVVB javaslatát öegyzökönyvhöz csatolva)
Dr. Sükösd Tamás: Megnyitom a napirend fölötti vitát. Kérdés, észrevétel, hozzászólás van-e
a napirendi pont kapcsán?

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás

Dr. Sükösd Tamás: Szavazásra teszi fel az elöterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.

A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
111/2025. (V. 9.) határozata

Ösztönzö Támogatás nyújtása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtárgyalta az "Ösztönzö támogatás
nyújtása" tárgyú elöterjesztést és az alábbi határozatot hozta: Sárbogárd Város Önkormányzat
Képviselö-testülete támogatja, hogy Sárbogárdon élö és - akár vállalkozási, akár
munkajogviszonyban - 'dolgozó személy részére, akinek helyi munkavégzéséhez
önkormányzati érdek fűzödik, határozott ideig - maximum 36 hónap idötartamban ösztönzö
támogatást nyújtson, az általános tartalék terhére. A támogatás feltétele a fentieken túl, hogy a
támogatott kötelezettséget vállaljon arra, hogy legalább a támogatással érintett időtartamban
fenntartja a sárbogárdi lakóhelyét és a támogatást megalapozó munkavégzésre irányuló
jogviszonyát.

A képviselö-testület felhatalmazza a polgánnestert a támogatási szerzödés megkötésére.

Felelös: polgánnester
Határidö: 2025.05.31

19. Bejelentések

Dr. Sükösd Tamás: megadom a szót Borbély Sándomak.

Borbély Sándor: a Táncsics utca lakói kérik ajárda felujítását. Legalább az egyik oldalon legyen
egy járható járda Nagyon sok mezögazdasági gép jár azon az úton, illetve a Szegletkö Kft.
jármüvei is arrajámak. Forgalmas utca.

Dr. Sükösd Tamás: volt róla szó. Több alkalommal felvetettük, hogy a járdafelújításra szánt
pénzt mire költjük.

Seper László: Miklós utca, Rákóczi utca sarkán lévö ingatlanon több méteresre nőtt a gyom.
Nem lehet a keresztezödésben kilátni.

Dr. Sükösd Tamás: levágjuk. Az ingatlan tulajdonosának felszólításával nem értünk el
eredményt.

Seper László: mikor lesz új mentöállomás Sárbogárdon?

Dr. Sükösd Tamás: most technikailag az elhelyezés megoldott a Tűzoltólaktanyában. Jelen
pillanatban a Versenyképes Járások Program Járási Döntőbizottsága beállította a döntéseit
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elsödleges, másodlagos prioritás és tartalék lista sorrendben Sárbogardi Járás elsödleges
pnontása, hogy a versenyképesjárások forrását költsük mentöállomásra. Ez szinte biztos, hogy
neinelég.'Erről döntést Ííoztunk, csak azért nem lehet kihirdetni, hogy így yan, mert a döntést,
hogy azmire lesz fordítva, azt nem mi hozzuk. Azt a miniszter ur fogja meghozni májys végén
vagy Június elején. A másodlagos prioritás a vasútállomás kömyékének rendbetetele Jarási
ércTek'mmdkettő. Ha lesz pozitív döntés, akkor jön a kovetkezö lépés, hogy a különbpz eti

osszegetki honnan veszi elo. Szerintem reálisan2Ö26-ra lehet azt mondani hogy el lehet ebben
a dologban indulni. Bizakodó vagyok, hogy 2026-ban lesz erre érdemi döntés.

Kapusi Péter: szeretnék kémi tájékoztatást a Varga Zsolt ügyéyel kapcsolatban; Lattuk
kepvÍselotársunk Facebook posztjat Lehet elötte itt is kellett^volna erről beszélni Van-e
bármilyen elörelépés? Állást^kell fbglalni, hogy az embereket kicsitmegnyugtassuk, mert az
felháborító, ami ottjelenleg is zajlik,~hogy a gyerekeket képesek a szülök ellen nevelni. Nem is
akármilyen módon.

Dr. Sükösd Tamás: ami biztos, hogy mi folyamatosan kériink tájékoztatást Most egy újabb
büntetoeljárás is megindult. A 'feljeÍ'entés emlékeim szerint hétfön érkezett be a rendorsegr^
FoÍyamatban'lévö eljárás azon kívíil, hogy yan több tájékoztatást nem adhat a rendörség. Majd
a végén megmondják, ami ránk tartozik Ezt is azért tudom elmondani, mert nem a
rendorkapitány úr mondta, hanem a feljelentö.
Amikor valakí következetesen és nagy hangon beszél hülyeségeket, attól neki nincs igaza.
Nekem ez meggyözödésem. A bibliat' a mormonok szoktak így lóbalni közvetlenül azelőtt
mÍeÍőtt megírjáicutána a számlát Ezért én ezt sem tartom túlzottan hitelesnek Az meg, hogy
valaki vergodik a közösségi oldalon, hogy mit kellene nekem tenni, én köszönom szerintem
tisztában vagyok a feladatommal és a továbbiakban sem fogom keresni az egyébként yaskos
csúsztatásokkaÍ prédikáló Varga Zsolt urat. Látya azt, hogy abüntetöeljárások hogyan zajlanak
egész hosszú ideig lesz mégez a nyilatkozatháború, mÍelott érdemben bánni torténik. Azt
pontosan tudjuk, Íwgy az egyik ember akit szerettek yolna foljelentem és azt alatamasztottak
egy felvétellel. Ött a felvételt benyujtó ellen indult eljáras súlyos testi sértés kíserlete' miatt
Most'megindult az az eljárás, amÍt egy ügyvéd írt. Nem yagyok^ annyira jo a büntetö
tényállásokban. Nyilván egyfajta kiskorú veszélyeztetése, a kiskorú felugyelet aloli önkényes
kTvonása az erre való rábírás miatt és számos égyéb. Azt gondolom, hogy mögöttesen akár
vízsgálódhatnak, ezt nem tudom biztosra. Nyflván vizsgálódhatnak a hatóságok abban a
tekmtetben is, hogy ha alapítvány és nem egyhaz, akkor van-e joga támogatast szedni és azt
hogyan kell admmisztrálni. Ezt hem tudom, hogy vizsgáljak-e már. A megítélésem szennt,
amiben szükséges volt az érintettek megkértek hogy segítsek az osszes segítséget megadtam.
Semmilyen fajta szinten nem akarom azt apublicitást megadni a Varga Zsoltnak és csapatának
amiveÍarra a szintre tudnám emelni, ahol a követői és ismerös számok alapján ezt utána két
ügyes megosztással el lehet juttatni még százezer emberhez. Ez egészen biztosan nem
használna egyik eljárásnak, meg az elvnek sem.

Borbély Sándor: nem akarom Varga Zsoltot védeni, nem teljesen úgy nez ki az a^olog, hogyo
aziskolábóTeÍhurcoljaagyerekeket. Úgytudom, hogy vari olyan csalad pld. a Huszar család
odaj:artak~aszülokésgyerek is. A szülokabbahagytak'ésji gyerek toyábbra is odajár Ezsokkal
összetettebb attól, hogy én most leszólítok gyerekeket. Én egesz másképp látom a világot, de
egy biztos, ahogy te ismondtad, nem lehet lapítani. Dönteni kell. Vagy támogatom, vagy türöm.

Dr. Sükösd Tamás: ez most egyjavaslat, hogy hozzunk rá határozatot?

Borbély Sándor: nem azt mondtam én. Ontsünk tiszta vizet a fejekbe mindannyian es azt
képviseljük. Tudni akaqa a Zsolt, hpgymilyen véleménnyel van az önkormányzat róla. Tehát
ne a háttérbe suttogjanak az emberek. Nem mi suttogunk. Az emberek.

Dr. Sükösd Tamás: nem fogok a Varga Zsoltnak válaszolni, aki magát prófétának neyezi.
Valótíansagokat állít. Fölhívott telefonon azért, hogy ordítson velem, hogy mondjam meg, hogy
kf'jeientette föl. Megkérdeztem töle hogy-kapott-e határozatot. Azt mondta igen.
Megkérdeztem, hogy az önkormányzattóÍ kapta-e Azt valaszolta, hogy az Építeshatóságtól. A
másTk: hogy haérkezett is be az önkormányzathoz beadvány az hivatali titok, vélhetöen én sem
tudom, hogy ki volt a bejelentö, de ha tudnám akkor sem mondanám meg. Ezt koyetöen

megfenyegetett még néhányszor. En ennek nem fogok publicitast adni. Ha yalaki megkérdezi,
hogy mi a"véleményem mindenkinek elmondom, de nem fogok semmit kiími, mert pontosan
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arra fognak rácsatiakozni. Huszár család pedig több is van. Akik most a gyerekeket elviszik az
két mémök ember, akiket civilben tiszteltem liagyon. A Peti ki is írta, hogy ha a 15 éyes gyerek
úgy dönt, hogy velük elmegy, akkor ök elviszik Volt, amikor elvittek gyereket Erdélybe a
család engedéÍye nélkül. Erre ís megy az eljárás. Azok a gyerekek a szulök engedélye ellenerc
mentek el. Nem teszek közzé semmÍí, mert nem használ az eljárásnak. Egész pontosan tudják,
hogy hogyan állunk ehhez hozzá. Nekem aza dolgom, hogy használjak a városnak. En akkor
használok a városnak, hogy ha Varga Zsolt belefallad az érdektelenségbe. A májusi
konferenciájuk 4 órás. Áki széretné hallani hogy milyen vagyok es miket kellene csinálnom az
2:12-töl kezdje el hallgatni 2:19:45-ig. Aki azTszeretné hallgatni, hogy hogyan atkozza ki az
osszes történelmi egyházat és a Múzeum Egyesületet is az l:42-nél hallgassa. Aki azt szeretné
hallgatni, hogy örájuÍc nem vonatkoznak törvenyek azok 0:20-tól hallgassák. Ezeket a számokat
nagytiszteletu Kovacs Csongor református lelkipásztor küldte el nekem.

Borbély Sándor: ugyanígy gondolom én is, hogy abszolút semmi közöm hozzá.

Dr. Sükösd Tamás: nekem sok közöm van hozzá.

Borbély Sándor: akkor nyilatkozzál neki.

Dr. Sükösd Tamás: nem akarok nyilatkozni. Ha Varga Zsolt akar valamit, jöjjön el és
egyeztessünk. Együtt élünk a problémával, de nem akarok neki publicitást adni.

Kapusi Péter: köszönöm a kimerítö választ.

Dr. Venicz Anita: mint a hivatal vezetöje egy kérdést intéznék képviselö úrhoz. A facebook
bejegyzésében az szerepel, azt írta, hogy sem a polgármester, sem a városvezetés, sem hivatal
nemTett semmit ebben az ügyben. Mit kellett volna tennie a hivatalnak?

Borbély Sándor: mint mondtam állást kell foglalni. A pletyka megy, a suttogás megy

Dr. Venicz Anita: de a hivatalnak milyen hatásköre van ebben az ügyben?

Borbély Sándor: ki vezeti a várost?

Dr. Venicz Anita: ne keverjük össze az önkormányzatot és a Polgármesten Hivatalt. On írta,
hogy polgármester úr nem intézkedett, a városvezetés és a hivatal sem. Én csak a hivatalra
voííatkozóan kérdezem: mit kellett volna csinálnia a Polgármesteri Hivatalnak?

Borbély Sándor: mindenki azt mondja, hogy "én csak ezt csinálom", én csak képviselő vagyok,
én csak polgármester vagyok.

Dr. Sükösd Tamás: én végigcsinálom az egészet a magam elvei szerint.

Borbély Sándor: dönteni kell.

Dr. Venicz Anita: képviselö úr második ciklusát tölti itt. Ha ilyen bejegyzéseket és
nyilatkozatokat tesz, akkor körültekintöbben kellene ezeket megfogalmazni Tehát nem
vagdalózni azzal, hogy a hivatal sem tett semmit, mert ennek elég rossz áthallása lehet.

Borbély Sándor: kifele egyjelenik meg az önkormányzat.

Tóth Béla: Köszönjük a Mádi köz felújítását.

Aranyos József: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Erös Ferenc: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Bágyi Zoltán: nincs bejelentésem. Köszönöm.

Ébl Zoltán: nincs bejelentésem. Köszönöm.
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Egyéb bejelentés nem volt,
Dr. Sükösd Tamás polgármestermegköszönte arészvételt

á nyilt ülést 11. 04 órakor bezarta azzal,
hogy a Képviselő-testület zárt űlésenfolytatja tovább a munkát.

K.m. f.

Dr. Sükösd Tamás
polgármester

_rtt^
Tóth Béla
képviselő, jkv. hitelesítö

§> ^ V<Í.
jc^. ^^. ..
Dr. Venicz
címzetes főjegyzö

irös Ferenc

képviselöjkv. hitelesítö
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Sárbogárd Város Polgármestere
7000 Sárbogárd, Hösök tere 2.

MEGHÍVÓ

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete
2025. má'us 9-én éntek 9:00 órakor

ülést tart, melyre meghívom

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal Díszterme
7000 Sárbogárd, Hösök tere 2.

Na irend:

1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekröl, intézkedésekről.
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról

2. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Előadók: a végrehajtásáért felelősök

3. Beszámoló Sárbogárd város 2024. évi közbiztonsági helyzetéröl, a közbiztonság érdekében tett
intézkedésekről

Előadó: polgánnester
városi rendörkapitány

4. Beszámoló a helyi menetrend szerinti autóbusz-közlekedési közszolgáltatási tevékenységról
Előadó: polgánnester

Régió 2007 Kft .ügyvezetöje

5. A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsöde 2024. évi nevelési évröl szóló beszámolója
Elöadó: polgánnester

intézményvezetö

6. Tájékoztató az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról, a
gyermekvédelem helyzetéröl
Elöadó: hatósági osztályvezetö

SESZI Családsegítö és Gyermekjóléti Szolgálat szakmai vezetője

7. Az önkormányzat 2025. évi költségvetéséről szóló 3/2025. (11. 27. ) önkormányzati rendelet
módosítása

Elöadó: címzetes föjegyző

8. Sárbogárd Város Önkormányzat 2024. évi maradványának elszámolása
Elöadó: polgármester



9. Jelentés belső kontrollrendszerről szóló nyilatkozattal kapcsolatban
Előadó: polgármester

10. Beszámoló Sárbogárd Város Önkormányzat 2024. évi költségvetésének végrehajtásáról, a
zárszámadási rendelet elfogadása
Előadó: polgármester

11 Sárbogárd Város Településszerkezeti Tervéről szóló 5/2017 (I. 20. ) számú határozat
módosítása

Előadó: polgármester

12. Sárbogárd Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 1/2017. ( 11.2.) önkormányzati rendelet
módosítása

Elöadó: címzetes főjegyző

13. A menetrend szerinti helyi autóbusz-közlekedés díjáról szóló önkormányzati rendelet
elfogadása
Előadó: címzetes főjegyző

14. Jelentés a belsö ellenörzés 2024. évi tevékenységéröl, az ellenőrzési megállapításokról
Előadó: polgármester

15. Gyepmesteri feladatok ellátására beérkezett pályázatok elbírálása
Előadó: polgánnester

16. Tájékoztató a kömyezet állapotáról és a város kömyezetvédelmi helyzetéröl
Előadó: polgármester

17. A Sárbogárd - Hantos - Nagylók Szociális és Gyermekjóléti Társulás Társulási
Megállapodásának módosítása
Előadó: polgármester

18. A 2025. évi nyári táborozások, kirándulások pályázatra beérkezett alapítványi pályázatok
elbírálása

Előadó: polgármester

19. Bejelentések

Sárbogárd, 2025. április 29.

dr. Sükösd Tamás /
polgármester

M^



Sárbogárd Város Onkormányzat
Képviselő-testületének

Egészségügyi és SzociáUs Bizottsága
7000 Sárbo árd, Hősök tere 2.

MEGHÍVÖ

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének

Egészségügyi és Szociális Bizottsága

2025. má'us 7-én szerda 16:00 órakor

soros ülést tart, melyre meghívom

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal ebédlő
7000 Sárbogárd, Hösök tere 2.

Na irend:

6. Tájékoztató az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak
ellatásáról, a gyermekvédelem helyzetéröl c. anyag véleményezése
Elöadó: hatósági osztályvezetö

SESZfCsaládsegítö és Gyermekjóléti Szolgálat szakmai vezetöje

7. Az önkomiányzat 2025. évi költségvetéséröl szóló 3/2025. (11. 27. ) önkormányzati
rendelet módosítása c. anyag véleményezése
Elöadó: címzetes föjegyző

8. Sárbogárd Város Önkormányzat 2024. évi maradványának elszámolása c. anyag
véleményezése
Előadó: polgármester

10. Beszámoló Sárbogárd Város Önkormányzat 2024. évi költségvetésének végrehajtásáról,
a zárszámadási rendelet elfogadása c. anyag véleményezése
Elöadó: polgármester

19. Bejelentések

Sárbogárd, 2025. április 29
Aranyos József sk.
ESZB elnök

A



Sárbogárd Város Önkormányzat
Képviselő-testületének

Ügyrendi és Jogi Bizottsága
7000 Sárbo árd, Hösök tere 2.

MEGHÍVO

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
Ügyrendi és Jogi Bizottsága

2025. má'us 7-én szerda 16:15 órakor

soros ülést tart, melyre meghívom

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal ebédlö
'7QOO Sárbogárd, Hősök tere 2.

Na irend:

2. Jelentés a lejárt határidejü határozatok végrehajtásáról c. anyag véleményezése
Előadók: a végrehajtásért felelösök

Az önkonnányzat 2025. évi költségveteséröl szóló 3/2025. (11. 27. ) önkormányzati
rendelet módosítása c. anyag véleményezése
Előadó: címzetes föjegyzö

Sárbogárd Város Önkormányzat 2024. évi maradványának elszámolása c. anyag
véleményezése
Elöadó: polgármester

Beszámoló Sárbogárd Város Onkormányzat io24_^^^s^etésének
^grzSásáróÍ,TzuSmadaTrendektelfo c. anyag véleményezése
Elöadó:' polgármester

12. Sárbogárd Város Helyi Építési szabáWáról szóló 1/2017. (II.2. ) önkormányzati
rendelet módosítása c. anyag véleményezése
Elöadó: címzetes föjegyző

13. A menetrend szerinti helyi autóbusz-közlekedés díjáról szóló önkonnányzati rendelet
elfogadása c. anyag vélemenyezese
Elöadó: címzetes főjegyzö

17. A Sárbogárd - Hantos - Nagylók Szociál^é^Gyermekjóléti Társulás Társulási
Megállapodásának módosítása c. anyag -
Elöadó:" polgármeter

19. Bejelentések

7.

8.

10.

Sárbogárd 2025. április 29 Ébl Zoltán sk.
ÜJB elnök

^.



Sárbogárd Város Onkormányzat
Képviselő-testületének

Oktatási Közművelődési és Sport Bizottsága
7000 Sárbo árd, Hösök tere 2.

MEGHÍVÖ

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
Oktatási Közművelődési és Sport Bizottsága

2025. má'us 7-én szerda 16:30 órakor

soros ülést tart, melyre meghívom

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal ebédlö
7000 Sárbogárd, Hősök tere 2.

Na irend:

1. Nyári táborozások, kirándulások támogatása 2025. címü OKSB pályázatra beérkezett
pályázatok elbírálása
Elöadó: OKSB elnök

5. A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsöde 2024. évi nevelési évröl szóló beszámolója c. anyag
véleményezése
Elöadó: polgármester

intézményvezetö

6. Tájékoztató az önkormányzat gyermekjóléti és^ gyennekvédelmi feladatainak
ellatásáról, a gyermekvédelem helyzetéröl c. anyag véleményezése
Elöadó: hatósági osztályvezetö

SESzfCsaládsegítö és Gyermekjóléti Szolgálat szakmai vezetöje

7. Az önkormányzat 2025. évi költségvetéséröl szóló 3/2025. (IL27. ) önkormányzati
rendelet módosítása c. anyag véleményezése
Elöadó: címzetes föjegyzö

8. Sárbogárd Város Önkormányzat 2024. évi maradványának elszámolása c. anyag
véleményezése
Elöadó: polgármester

10. Beszámoló Sárbogárd Város Önkormányzat 2024. éyi költségvetésének végrehajtásáról,
azarszamadási rendelet elfogadása c. anyag véleményezése
Előadó: polgármester

19. Bejelentések

Sárbogárd, 2025. április 29.
Erös Ferenc sk.
OKSB elnök

^rfí.



Sárbogárd Város Önkormanyzat
föpviselo-testuletének ^ ^ ^ .

Pénzügyi, Vá'rosgazdálkodási és Városfejlesztési
Bizottsága

7000 Sárbogárd, HÖsök tere 2.

MEGHÍVÓ
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének

Pénzügyi, Városgazdálkodási és Városfejlesztési Bizottsága
2025. má'us 7-én szerda 16:45 órakor

soros ülést tart, melyre meghívom

Ülés helye: Polgármesteri Hiyatal ebédlö
7000 Sárbogárd, Hösök tere 2.

Na irend:

4. Beszámoló a helyi menetrend szerinti autóbusz-közlekedési közszolgáltatási
tevékenységről c. anyag véleményezése
Elöadó: polgármester _

Régió 2007 Kft. ügyvezetöje

7. Az önkormányzat 2025. évi költségvetéséröl szóló 3/2025. (II.27.) önkormányzati
rendelet módosítása c. anyag véleményezése
Elöadó: címzetes föjegyzö

8. Sárbogárd Város Önkormányzat 2024. évi maradványának elszámolása c. anyag
véleményezése
Elöadó: polgánnester

9. Jelentés belsö kontrollrendszerröl szóló nyilatkozattal kapcsolatban c. anyag
véleményezése
Elöadó: polgármester

10. Beszámoló Sárbogárd Város Önkormányzat 2024. "évi,, koltsegvetésének
^ég^hajtásáróL"a'zSamadási rendelet elfogadása c. anyag véleményezése
Eloadó: polgármester

11. Sárbogárd Város Településszerkezeti Tervéröl szóló 5/2017. (1.20.) számú határozat
módosítása c. anyag véleményezése
Előadó. polgánnester

14. Jelentés a belső ellenörzés 2024. évi tevékenységéröl, az ellenőrzési megállapításokról
c. anyag véleményezése
Előadó: polgánnester

15. Gyepmesteri feladatok ellátására beérkezett pályázatok dbírálása c. anyag
véleményezése
Elöadó: polgármester

16. Tájékoztató a kömyezet állapotáról és a város kömyezetvédelmi helyzetéröl c. anyag
véleményezése
Elöadó: polgármester

19. Bejelentések

Sárbogárd, 2025. április 29. Tóth Béla sk.
PVVB elnök

^fi.



Kivonat

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
2025. ínájus 9-i soros nyílt ülésénekjegyzőkönyvéböl.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
92/2025. (V. 9. ) határozata

ajegyzőkönyv-hitelesítö személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a 2025. május 9-i
soros nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítöjének Erös Ferencet
megválasztotta.

K.m. f.

Dr. Sükösd Tamás sk.
polgármester

Dr. Venicz Anita sk.
címzetes föjegyzö

Tóth Béla sk.
képviselő, jkv. hitelesítö

Erös Ferenc sk.
képviselöjkv. hitelesítö

A^:?JS''Í~"2^
A kivonat hiteles;^V^... -3^
Sárbogárd, 2025{íŰajus^j^ ^

^y ^,
'%c. ^/



Kivonat
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselötestületenek
2025. inájus 9-i soros nyílt ülésénekjegyzökönyvéböl.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
91/2025. (V.9. ) határozata

ajegyzökönyv-hitelesítö személyének megválasztásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a 2025. május 9-i
soros nyílt ülésjegyzökönyv hitelesítöjének Tóth Bélát megválasztotta.

K.m. f.

Dr. Sükösd Tamás sk.
polgármester

Dr. Venicz Anita sk.
címzetes főjegyző

Tóth Béla sk.
képviselö, jkv. hitelesítö

Erös Ferenc sk.
képviselö, jkv. hitelesítö

A kivonat hiteles:.^
Sárbogárd, 2025. l^ys ^^ ^

%^^ A/
''"o^vr^y



Kivonat

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselötestületének
2025. ínájus 9-i soros nyílt ülésénekjegyzőkönyvéböl.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
93/2025. (V. 9.) határozata

a nyílt ülés napirendjének elfogadásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a nyílt ülés
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

N a i r en d:

1. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekröl, intézkedésekről.
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról

2. Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.
Elöadók: a végrehajtásáért felelősök

3. Beszámoló Sárbogárd város 2024. évi közbiztonsági helyzetéröl, a közbiztonság
érdekében tett intézkedésekről

Előadó: polgármester
városi rendőrkapitány

4. Beszámoló a helyi menetrend szerinti autóbusz-közlekedési közszolgáltatási
tevékenységröl
Elöadó: polgármester

Régió 2007 Kft .ügyvezetöje

5. A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsöde 2024. évi nevelési évröl szóló beszámolója
Elöadó: polgármester

intézményvezető

6. Tájékoztató az önkormányzat gyermekjóléti és gyennekvédelmi feladatainak
ellátásáról, a gyermekvédelem helyzetéröl

Elöadó: hatósági osztályvezetö
SESZI Családsegítö és Gyermekjóléti Szolgálat szakmai vezetöje

10. Beszámoló Sárbogárd Város Önkormányzat 2024. évi költségvetésénekvégrehajtásáról,
a zárszámadási rendelet elfogadása
Elöadó: polgármester

8. Sárbogárd Város Önkormányzat 2024. évi maradványának elszámolása
Elöadó: polgármester

7. Az önkormányzat 2025. évi költségvetéséröl szóló 3/2025. (11. 27.) önkomiányzati
rendelet módosítása

Előadó: címzetes főjegyzö

9. Jelentés belsö kontrollrendszerröl szóló nyilatkozattal kapcsolatban
Elöadó: polgármester



11. Sárbogárd Város Településszerkezeti Tervéről szóló 5/2017. (I. 20. ) számú határozat
módosítása

Előadó: polgármester

12. Sárbogárd Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 1/2017. ( 11.2. ) önkormányzatí
rendelet módosítása

Elöadó: címzetes föjegyző

13.A menetrend szerinti helyi autóbusz-közlekedés díjáról szóló önkormányzati rendelet
elfogadása

Elöadó: címzetes föjegyző

H. Jelentés a belsö ellenörzés 2024. évi tevékenységéről, az ellenörzési megállapításokról
Elöadó: polgánnester

15. Gyepmesteri feladatok ellátására beérkezett pályázatok elbírálása
Előadó: polgánnester

lő.Tájékoztató a kömyezet állapotáról és a város kömyezetvédelmi helyzetéröl
Elöadó: polgármester

17. A Sárbogárd - Hantos - Nagylók Szociális és Gyermekjóléti Társulás Társulási
Megállapodásának módosítása

Elöadó: polgármester

18.A 2025. évi nyári táborozások, kirándulások pályázatra beérkezett alapítványi
pályázatok elbírálása

Előadó: polgármester

19.Bejelentések
19/1. Ösztönző támogatás nyújtása

Előadó: polgánnester

K.m.f.

Dr. Sükösd Tamás sk.
polgármester

Dr. Verúcz Anita sk.
címzetes főjegyző

Tóth Béla sk.
képviselőjkv. hitelesítö

Erős Ferenc sk.
képviselö, jkv. hitelesítö

'^'^
.

<y
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A kivonat hitele^á^'^
Sárbogárd, 2025v<^j^B. ^/

^^^ *ry'w\*^



Kivonat

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselötestületének
2025. ínájus 9-i soros nyílt ülésénekjegyzőkönyvéből.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
95/2025.(V.9.) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a "Jelentés a lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet megtárgyalta és
a műszaki osztályvezetö jelentésében foglaltakat elfogadta.

K.m. f.

Dr. Sükösd Tamás sk.
polgármester

Dr. Venicz Anita sk.
címzetes föjegyzö

Tóth Béla sk.
képviselö, jkv. hitelesítö

Erős Ferenc sk.
képviselö, jkv. hitelesítő

A kivonat hiteles^
Sárbogárd, 2025.

^^s^^
.
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Kivonat
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselötestületenek
2025. inájus 9-i soros nyüt ülésénekjegyzökönyvéből.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
94/2025. (V.9. ) határozata

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a "Jelentés a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról,, c. napirendet
megtárgyalta és a polgármesterjelentésében foglaltakat elfogadta.

K.m. f.

Dr. Sükösd Tamás sk.
polgármester

Dr. Venicz Anita sk.
címzetes főjegyzö

Tóth Béla sk.
képviselö, jkv. hitelesítö

Erös Ferenc sk.
képviselö, jkv. hitelesítö

A kivonat hiteles
Sárbogárd, 2025.



Kivonat
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselötestületének
2025. ínájus 9-i soros nyílt ülésénekjegyzökönyvéböl.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
96/2025.(V.9.) határozata

Beszámoló Sárbogárd város 2024. évi közbiztonsági helyzetéröl, a
közbiztonság érdekében tett intézkedésekröl

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtárgyalta a
"Beszámoló Sárbogárd város 2024. évi közbiztonsági helyzetéröl, a
közbiztonság érdekében tett intézkedésekröl" tárgyú elöterjesztést és az
alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Sárbogárdi
Rendőrkapitányság beszámolóját Sárbogárd város 2024. évi
közbiztonsági helyzetéröl, a közbiztonság érdekében tett
intézkedésekről megismerte, az abban foglaltakat elfogadja.

A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy döntéséröl a
rendörkapitányt tájékoztassa.
Határidő: tájékoztatásra: május 30.
Felelös: polgármester

K.m.f.

Dr. Sükösd Tamás sk.
polgármester

Dr. Venicz Anita sk.
címzetes főjegyzö

Tótíi Béla sk.
képviselö, jkv hitelesítő

Erös Ferenc sk.
képviselö, jkv. hitelesítö

.. Sk
A kivonat hité^<L%^^
Sárbogárd, 20^. m^?15. gj
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Kivonat

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselötestületének
2025. ínájus 9-i soros nyílt ülésénekjegyzökönyvéböl.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
97/2025.(V.9.) határozata

Beszámoló a helyi menetrend szerinti autóbusz-közlekedési
közszolgáltatási tevékenységről

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a polgármester előterjesztésében
megtárgyalta a "Beszámoló a helyi menetrend szerinti autóbusz-közlekedési közszolgáltatási
tevékenységről" tárgyú elöteijesztést és az ügyben alábbi döntést hozta.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a Régió 2007 Kft. (8142 Urhida, Dózsa
György utca 48.) 2024. évre vonatkozó Beszámolóját elfogadja.

Felkéri a Közszolgáltatót, hogy tevékenységét a továbbiakban is a jelenlegi, megfelelö
színvonalon végezze.

Felkéri a Polgármestert, hogy ezen döntéséröl a Régió 2007 Kft. ügyvezetöjét, mint
közszolgáltatót tájékoztassa.

Határidö:2025.május31.
Felelős: polgármesterjegyzö

K.m. f.

Dr. Sükösd Tamás sk.
polgármester

Dr. Venicz Anita sk.
címzetes főjegyző

Tóth Béla sk.
képviselö, jkv. hitelesítő

Erös Ferenc sk.
képviselőjkv. hitelesítö

A kivonat hitel^B ' <c;; ^^
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Kivonat

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselötestületenek
2025. május 9-i soros nyílt ülésénekjegyzökönyvéböl.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
98/2025. (V.9. ) határozata

A Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde 2024. évi nevelési évröl szóló
beszámolója

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta "A Sarbogardi Hársfavirág
Bölcsöde 2024. nevelési évr'ől szóló 'beszámolója " tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot
hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a Sárbogárdi Hársfavirág^Bolcsode
beszámolóját a 2024-es neveÍési évben végzett munkáról megismerte, az abban foglaltakat
elfogadja, az intézménymunkájátjónak értékeli.

A képviselő-testület utasítja a polgármestert, hogy a döntéséröl tájékoztassa az intézmény
vezetöjét.

Határidö: Tájékoztatásra: május 31.
Felelős: polgármester

K.m. f.

Dr. Sükösd Tamás sk.
polgármester

Dr. Venicz Anita sk.
címzetes föjegyzö

Tóth Béla sk.
képviselő, jkv. hitelesítö

Erös Ferenc sk.
képviselö, jkv. hitelesítő

A kivonat hitel^^Bá^ <-B%'^
Sárbogárd, 20^ ma^^5.
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Kivonat

Sárbogárd Város Önkomiányzat Képviselötestületének
2025. ínájus 9-i soros nyflt ülésénekjegyzökönyvéböl.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
99/2025.(V.9.) határozata

Tájékoztató az önkormányzat gyennekjóléti és gyermekvédelmi
feladatainak ellátásáról, a gyermekvédelem helyzetéröl

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtárgyalta a "Tájékoztató az
önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról, a gyermekvédelem
helyzetéröl" címü napirendet és az elöterjesztésben foglaltakat, az Sárbogárdi Egyesített
Szociális Intézmény Családsegítö és Gyermekjóléti Szolgálat beszámolójában és a közoktatási
intézmények gyermekvédelmi felelöseinek beszámolójában foglaltakat elfogadta.

Utasítja a polgármestert, hogy az elöterjesztésben foglalt és mellékletben csatolt tájékoztató
anyagot az elfogadásáról szóló határozattal a Fejér Vármegyei Kormányhivatal Hatósági
Föosztály Szociális és Gyámügyi Osztálya, a közoktatási intézmények és a Sárbogárdi
Egyesített Szociális Intézmény részére küldje meg.

Felelös: polgármester
Határidö: 2025. május 31.

K.m. f.

Dr. Sükösd Tamás sk.
polgármester

Dr. Venicz Anita sk.
címzetes föjegyző

Tóth Béla sk.
képviselö, jkv. hitelesítö

Erös Ferenc sk.
képviselöjkv. hitelesítö

A kivonat hiteli
Sárbogárd, 202
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Kivonat
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
2025. május 9-i soros nyílt ülésénekjegyzökönyvéböl.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
100/2025.(V.9.) határozata

Sárbogárd Város Önkormányzat 2024. évi maradványának
elszámolása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselo-testülete Sárbogárd Varos Onkormanyzat 2024. évi
maradványának elszámolása tárgyú'előterjesztést megtárgyalta, és az onkormanyzat 2024. évi
maradványnak felhasználását intézményenként az alábbi jogcímekre, feladatokrahagyjajóvá:

Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsőde
- Működési célú kiadásokra:
Osszesen:

Madarász JózsefVárosi Könyvtár:
- Működési célú kiadásokra:
Osszesen:

Sárbogárdi Zengő Óvoda
- Működési célú kiadásokra:
Osszesen:

Polgármesteri Hivatal:
- Müködési célú kiadásokra:
Osszesen:
Sárbogárd Város Onkormányzat:
- Háziorvos kiadásai (NEAK maradvány):
- Államháztartáson belüli megelölegezés visszafízetése:
- Pályázatok támogatása:
- Kömyezetvédelmi Alap maradványa
- Kincstári támogatás visszafízetése:
- Működési célú kiadásokra:
Osszesen:

625. 110 Ft
625.110 Ft

473.820 Ft
473.820 Ft

688.273 Ft
688.273 Ft

476. 126 Ft
476. 126 Ft

84.764.353 Ft
53.884.544 Ft

142. 513. 3 llFt
8.383.667 Ft

24.433.513 Ft
1. 073. 741. 988 Ft
1.387.721.376 Ft

Felkérem a jegyzőt, hogy a határozatnak megfelelöen a 2025. évi költségvetési rendelet
módosítását készítse elő.

Határidö:2025. május31
Felelős: jegyzö

K.m. f.

Dr. Sükösd Tamás sk.
polgármester

Dr. Venicz Anita sk.
címzetes föjegyzö

Tóth Béla sk.
képviselöjkv. hite^fiW^
A kivonat hiteLá^^^^
Sárbogárd, 20^ máj,
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Erös Ferenc sk.
képviselö, jkv. hitelesítö
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Kivonat

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselötestületének
2025. május 9-i soros nyílt ülésénekjegyzőkönyvéböl.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
101/2025.(V.9.) határozata

Jelentés belsö kontrollrendszerröl szóló nyilatkozattal kapcsolatban

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete Dr. Venicz Anita Sárbogárdi
Polgármesteri Hivatal, Huszámé Kovács Márta Sárbogárdi Zengö Óvoda, Zsolnainé Csajbók
Éva Sárbogárdi Hársfavirág Bölcsöde és Nagy Beáta a Madarász József Városi Könyvtár
vezetöje (i)által a belsö kontrollrendszer működéséről szóló nyilatkozatot az abban foglaltak
alapján elfogadja.

Felelös: jegyzö
Határidő: december 31., illetve folyamatos

K.m. f.

Dr. Sükösd Tamás sk.
polgánnester

Dr. Venicz Anita sk.
címzetes főjegyzö

Tóth Béla sk.
képviselöjkv. hitelesítö

Erös Ferenc sk.
képviselö, jkv. hitelesítő

A kivonat hitele
Sárbogárd, 2025V<náj



Kivonat

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselötestületének
2025. ínájus 9-i soros nyílt ülésénekjegyzökönyvéböl.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testületének
102/2025.(V.9.) határozata

Sárbogárd Város Településszerkezeti Tervéröl szóló 5/2017. (I.20.)
számú határozat módosítása

Sárbogárd Város Önkormányzatának Kepviselö-testülete a Sarbogard Város
Településszerkezeti Tervéröl szóló 5/2017. (L20. ) számu határozat módosítása" tárgyú
elöterjesztést megtárgyalta a Polgármester elöterjesztésében és az alábbi döntést hozza:

1. Sárbogárd Város Önkonnányzat Képviselö-testulete az 5/2017. (1. 20. ) számú hatórozat
mellékletekéntjóváhagyott Sárbogárd Településszerkezeti tervétjelen hatarozat 1. mellékletét
képezö TSZT/M-l/17jelű fedvény tervvel módosítja, a módosítás területi hatálya jelkulccsal
lehatárolt területen.

2. A Településszerkezeti Terv leírásának IV. fejezeteben szereplo területfelhasználási merleget
bemutató'táblázatok helyébe ajelen határozat 2. mellékletének 2. pontjában foglalt táblázatok
lépnek.

3. A településszerkezeti terv leírásának tervi összhang igazolása kiegészul jele hatarozat 3
melÍékÍetével, mely a Honvédelmi Minisztérium Hatósági Főosztaly 2032-2/2025/h
Íktatószámú levele, melyben az 0281/2 hrsz-ú ingatlan vonatkozásában amódosítas honvedelmi
érdekeket nem érint, a Magyar Honvédség nemzeti és szövetségi védelmi feladatai
végrehajtásában biztosított.

4. Figyelemmel - A településtervek tartalmáról, elkészítésenek es elfogadásanak rendje^^
valaminí egyes településrendezési sajátosjogintézményekrolszóló 419/2021. (VII. 15. ) Korm.
rendelet 67. § (9) bekezdésérejelen határozat az elfogadását követő napon lép hatályba.

Felelös: Polgármester,
Határidö:2025.május31.

K.m. f.

Dr. Sükösd Tamás sk.
polgármester

Dr. Venicz Anita sk.
címzetes föjegyző

Tóth Béla sk.
képviselő, jkv hitelesítö

Erös Ferenc sk.
képviselö, jkv. hitelesítö

A kivonat hiteles:.
Sárbogárd, 2025.
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Kivonat

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselötestületének
2025. május 9-i soros nyílt ülésénekjegyzőkönyvéböl.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
103/2025. (V.9. ) határozata

Jelentés a belsö ellenörzés 2024. évi tevékenységéről,
az ellenőrzési megállapításokról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete a "Jelentés a belső ellenörzés 2024. évi
tevékenységéröl, az ellenőrzési megállapításokról" szóló elöterjesztést megtárgyalta és az
alábbi határozatot hozza:
A költségvetési szervek belsö kontrollrendszeréröl és belsö ellenörzesröl szóló 370/2011.
(XII.31.)~Kormányrendelet 48. §- a alapján Sárbogárd Város Önkonnányzatánál és
intézményeinél 2024. évben végzett belsö ellenörzési tevékenységröl készített ellenörzési
jelentést elfogadja.

Felkéri ajegyzőt, hogy az ellenörzések megállapításaira tett intézkedési tervek végrehajtásáról,
illetve a továbbiakban ajavaslatok szerinti feladatvégzésröl gondoskodjon.

Felelös:
Határidő:

jegyzö
december 31.

K.m. f.

Dr. Siikösd Tamás sk.
polgármester

Dr. Venicz Anita sk.
címzetes föjegyzö

Tóth Béla sk.
képviselö, jkv. hitelesítö

Erös Ferenc sk.
képviselö, jkv. hitelesítö
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Kivonat

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselötestületenek
2025. inájus 9-i soros nyílt ülésénekjegyzökönyvéből.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
104/2025. (V. 9.) határozata

Gyepmesteri feladatok ellátására beérkezett pályázatok elbírálása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a gyepmesteri feladatok ellátására
beérkezett pályázatok elbírálása című elöterjesztést megtárgyalta.

1. A Képviselö-testület a Pet Patrol Kft. (7019 Sárbogárd, Nagyhörcsök puszta 01221/1
hrsz. képviseli Sárközy Károly ügyvezetö) pályázatát fogadja el.
A Képviselö-testület utasítja a polgármestert, hogy a Pet Patrol Kft. -vel (cégjegyzék
szánr 07-09-030746, adószám: 27318609-2-07) 2025. június 01. napjától 2030. május
31 -ig terjedö idöszakra, öt év határozott időre, a pályázatában vállalt feladatok ellátására
kösson Vállalkozási keretszerzödést, a 2025. évre havi nettó 380. 120. - Ft átalánydíj
kikötésével, a pályázatban meghatározott többletfeladatok ellátására vonatkozóan pedig
145. - Ft /km kiszállási díj és nettó 875. - Ft/nap/kutya, macska megfígyelés (karantén)
tartási díj összeggel.

2. A további évek vonatkozásában a szerzödés minden évjanuárjában egy alkalommal az
átalánydíj, napi tartási díj a KSH által meghatározott - megelözö évre vonatkozóan
közzétett - éves átlagos infláció mértékével növelten kerülhet megkötésre,
amennyiben ezt a feladatellátó vállalkozás írásban kéri a megbízótól.

3. Amennyiben a tárgyévre meghatározott garantált bérminimum összege magasabb a
KSH által közzétett megelözö évi átlagos infláció mértékével növelt átalánydíj
összegénél, úgy az átalánydíj a garantált bérminimum emelését követi

Határidő: határozott idejű szerzödéskötésre 2025. május 31.
éves szerződésekre 2026-től 2030-ig minden évjanuár 31.

Felelös: polgármester

K.m. f.

Dr. Sükösd Tamás sk.
polgármester

Dr. Venicz Anita sk.
címzetes föjegyzö

Tóth Béla sk.
képviselöjkv. hitelesítö

Erős Ferenc sk.
képviselö, jkv. hitelesítő
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A kivonat hitele -^ '^^^, -1
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Kivonat

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
2025. inájus 9-i soros nyílt ülésénekjegyzökönyvéböl.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
105/2025.(V.9.) határozata

Tájékoztató a kömyezet állapotáról
és a város kömyezetvédelmi helyzetéröl

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete a "Tájékoztató a kömyezet állapotáról és
a város kömyezetvédelmi helyzetéröl" tárgyú elöterjesztést megtárgyalta, a tájékoztatóban
foglaltakat elfogadja és az alábbi döntést hozta:

Felkéri Sárbogárd Város Jegyzőjét, hogy gondoskodjon a tájékoztató Sárbogárd város
honlapján törtenő megjelentetéséröl tájékoztatva a lakosságot, hogy a kömyezetvédelmi
program és ajelen előterjesztés Sárbogárd város honlapján (www.sarbo ard.hu) megtekinthetö.

Felkéri továbbá Sárbogárd Város Jegyzöjét, hogy gondoskodjon arról, hogy ajelen tájékoztató
(Előterjesztés) e-mailen megküldésre kerüljön a Reflex Kömyezetvédö Egyesületet (9024
Győr, Bartók B. út 7.) részére, mint a közigazgatási területünket érintően nyilvántartásba vett,
az általános közigazgatási rendtartásról szóló 2016. évi CL. törvény 10. § (2) bekezdésében
foglaltak alapján ügyfélijogállással rendelkezö civil szervezetnek.

Határidő: a tájékoztató Sárbogárd város honlapján történő megjelentetésére, a hirdetmény
kifúggesztésére és az elöterjesztés anyagának Reflex Kömyezetvédö Egyesület
részére történő megküldésére: 2025. június 16.

Felelős: címzetes főjegyzö

K.m. f.

Dr. Sükösd Tamás sk.
polgármester

Dr. Venicz Anita sk.
címzetes föjegyzö

Tóth Béla sk.
képviselö, jkv. hitelesítö

Erös Ferenc sk.
képviselő, jkv. hitelesítö

A kivonat hitel
Sárbogárd, 20
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Kivonat

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselötestületének
2025. inájus 9-i soros nyílt ülésénekjegyzökönyvéböl.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
106/2025.(V.9.) határozata

A Sárbogárd-Hantos-Nagylók Szociális és Gyermekjóléti Társulás
Társulási Megállapodásának módosítása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtárgyalta a " A Sárbogárd - Hantos -
Nagylók Szociális és GyermekjólétfTársulás Társulási Megállapodásának módosítása" tárgyú
elöterjesztést és az alábbi határozatot hozza:

A Képviselő-testület jóváhagyja a Társulási Megállapodás módosítását az alábbiak
szerint:

Az I. A Társulás neve, székhelye, működési területe fejezet 4. pontja helyébe az alábbi 4.
pont lép:
4. A Társuláshoz tartozó települések lakosságszáma (2023. szeptember 1-i állapot):

Sárbogárd :

Hantos :

Nagylók.

11.864 fö

938 fö

1.037fö

A Képviselö-testület felkéri Sárbogárd Város címzetes fojegyzojét, hogy a képviselő-testuletj
döntéseket követöen készítse el a Társulási Megállapodás módosítását és a módosításokkal
egységes szerkezetbe foglalt Társulási Megállapodást.

A Képviselö-testület felkéri Sárbogárd Város polgármesteret, hogyaTarsulasi Megállapodás
módosítását és a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Társulási Megállapodást írja alá.

Felelös: címzetes föjegyző
polgármester

Határidő: 2025. május 30.

K.m.f.

Dr. Sükösd Tamás sk.
polgármester

Dr. Venicz Anita sk.
címzetes föjegyzö

Tóth Béla sk.
képviselö, jkv. hitelesítö

Erös Ferenc sk.
képviselö, jkv. hitelesítö

A kivonat hite ^
Sárbogárd, 20 ^. ma



Kivonat

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselötestületének
2025. inájus 9-i soros nyílt ülésénekjegyzökönyvéböl.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
107/2025. (V. 9.) határozata

A 2025. évi nyári táborozások, kirándulások pályázatra
beérkezett alapítványi pályázatok elbírálása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a "2025 éyi nyárí
táborozások, kirándulások pályázatra beérkezett alapítványipályázatok elbírálása " tárgyú
elöterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületeaz alapítvány által benyújtott palyázatra ^
a~20~25. évi költségvetés működési célú pénzeszkozátadás "táborozasi pályázat" címmel
elkülönített 800 eFt keretösszegböl fennmaradó 600 eFt terhére - az alábbi támogatási összeget
állapítja meg:

Béldi Károly Evangélikus Alapítvány 1 00 eFt

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a nyertes pályázókkal kösse meg a
megállapodást.

Határidő értesítésre: azonnal
szerződéskötésre: 2025. június 14.

Felelős: polgármester
ügyintézö
támogatásban részesülő

K.m. f.

Dr. Sükösd Tamás sk.
polgármester

Dr. Venicz Anita sk.
címzetes főjegyző

Tóth Béla sk.
képviselö, jkv. hitelesítő

Erős Ferenc sk.
képviselö, jkv. hitelesítö

A kivonat hitele^^^-^*^^
Sárbogárd, 20^maju^. ^f
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Kivonat

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselötestületének
2025. inájus 9-i soros nyílt ülésénekjegyzőkönyvéböl.

Sárbogárd Város Önkormányzat K.épviselö-testületének
108/2025. (V.9.) határozata

a polgármester szavazásból történö kizárásáról

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testület Dr. Síikösd Tamas
polgármestert - kérésére, éríntettsége miatt - a 18.) A 2025. evi nyári
táborozások, kirándulások pályázatra beérkezett alapítványi pályázatok
elbírálása c. 'napirendi pontnál a Központi Övodát Segítö Alapítványt
érintö szavazásból kizárja.

K.m. f.

Dr. Sükösd Tamás sk.
polgánnester

Dr. Venicz Anita sk.
címzetes főjegyzö

Tóth Béla sk.
képviselö, jkv. hitelesítö

Erös Ferenc sk.
képviselő, jkv. hitelesítö

A kivonat hiti
Sárbogárd, 2(



Kivonat

Sárbogárd Város Önkormányzat K.épviselőtestületének
2025. inájus 9-i soros nyílt úlésénekjegyzökönyvéböl.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
109/2025.(V.9.) határozata

A 2025. évi nyári táborozások, kirándulások palyázatra
beérkezett alapítványi pályázatok elbírálása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtárgyalta a "2025 éyinyári
táborozások, kirándulások pályázatra beérkezett alapítványi pályázatok elbírálása "tárgyú
elöterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselő-testülete az alapítvány által benyújtott palyázatra ^
a 2025. évi költségvetés működési célú pénzeszkozátadás "táborozasi pályázat" címmel
elkülönített 800 eFt keretösszegböl fermmaradó 600 eFt terhére - az alábbi támogatási összeget
állapítja meg:

Központi Óvodát Segítö Alapítvány 100 eFt

A Képviselö-testület felkéri a polgánnestert, hogy a nyertes pályázókkal kösse meg a
megállapodást.

Határidő értesítésre: azonnal
szerzödéskötésre: 2025. június 14.

Felelős: polgármester
ügyintézö
támogatásban részesülö

K.m. f.

Dr. Sükösd Tamás sk.
polgármester

Dr. Venicz Anita sk.
címzetes föjegyzö

Tóth Béla sk.
képviselö, jkv. hitelesítö

Erös Ferenc sk.
képviselö, jkv. hitelesítő

A kivonat hitel
Sárbogárd, 202 *májW5. ^
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Kivonat
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselőtestületének
2025. május 9-i soros nyílt ülésénekjegyzőkönyvéböl.

Sárbogárd Város Önkonnányzat Képviselő-testületének
110/2025. (V.9. ) határozata

A 2025. évi nyári táborozások, kirándulások pályázatra
beérkezett alapítványi pályázatok elbírálása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtárgyalta a "2025. éyi nyári
táborozások, kirándulások pályázatra beérkezett alapítványi pályázatok elbírálása tárgyú
előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete az alapítvány által benyújtott palyázatra -
a 2025. évi költségvetés müködési célú pénzeszközátadás "táborozasi pályázat" címmel
elkülönített 800 eFt keretösszegböl fennmaradó 600 eFt terhére - az alábbi támogatási összeget
állapítja meg:

Volt Sárbogárdi Diákok az Alma Materért 400 eFt

A Képviselö-testület felkéri a polgármestert, hogy a nyertes pályázókkal kösse meg a
megállapodást.

Határidő értesítésre: azonnal
szerződéskötésre: 2025. június 14.

Felelős: polgármester
ügyintéző
támogatásban részesülő

K.m. f.

Dr. Sükösd Tamás sk.
polgármester

Dr. Venicz Anita sk.
címzetes főjegyzö

Tóth Béla sk.
képviselő, jkv. hitelesítö

Erős Ferenc sk.
képviselöjkv. hitelesítő

A kivonat hitelQS^a.'

Sárbogárd, 202^áji
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Kivonat
Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselötestületének
2025. május 9-i soros nyílt ülésénekjegyzökönyvéből.

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testületének
1 H/2025. (V.9. ) határozata

Ösztönzö Támogatás nyújtása

Sárbogárd Város Önkormányzat Képviselö-testülete megtárgyalta az "Ösztönzö támogatás
nyújtása" tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: Sárbogárd Város Onkormányzat
Képviselő-testülete támogatja, hogy Sárbogárdon élö és - akár vállalkozási, akár
mimkajogviszonyban - dolgozó személy részére, akinek helyi munkavégzéséhez
önkormányzati érdek fíízödik, határozott ideig - maximum 36 hónap idötartamban ösztönzö
támogatást nyújtson, az általános tartalék terhére. A támogatás feltétele a fentieken túl, hogy a
támogatott kötelezettséget vállaljon arra, hogy legalább a támogatással érintett idötartamban
fenntartja a sárbogárdi lakóhelyét és a támogatást megalapozó munkavégzésre irányuló
jogviszonyát.

A képviselö-testület felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerzödés megkötésére.

Felelös: polgármester
Határidő: 2025.05.31

K.m. f.

Dr. Sükösd Tamás sk.
polgármester

Dr. Venicz Anita sk.
címzetes föjegyzö

Tóth Béla sk.
képviselö, jkv hitelesítő

Erös Ferenc sk.
képviselöjkv. hitelesítö
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